
Protok6l nr XXV|ll/17

przebiegu obrad Rady Miasta Wfoclawek

w dniu 15 stycznia 2017r.

Vll kadencji

Miejsce posiedzenia: sala nr 4 Urzqdu Miasta Wfoclawek

Zielony RYnek 11/13



W dniu 15 stycznia 2017 roku o godzinie 9.00 w sali nr 4 Urzqdu Miasta Wlocfawek przy ul.

Zielony Rynek 11/13 rozpoczely sig obrady XXV|ll sesji Rady Miasta Wloclawek Vll kadencji,

kt6rq zwolal radny Jaroslaw Chmielewski Przewodniczqcy Rady Miasta Wioclawek.
Ad. 1
Sprawy organizacyjne
- otwarcie sesji
Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw chmielewski otworzyl obrady xxvlll sesji Rady

Miasta Wlocfawek, witajqc Prezydenta Miasta, ZastQpc6w Prezydenta Miasta, radnego

Se.jmiku Wojew6dztwa Jacka Kuiniewicza, dyrektor6w wydziai6w oraz pozostaiych

pracownik6w Urzedu Miasta. Przewodniczqcy Rady Miasta powital tak2e obecnych na sesji

przedstawicieli wloctawskich medi6w, mieszkaric6w miasta oraz radnych Rady Miasta

uczestn iczqcych w obradach.
- stwierdzenie quorum
Po oficjalnym otwarciu posiedzenia, Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jarostaw

chmielewski stwierdzil, ii na stan 25 radnych na sali obrad zgromadzonych jest - zgodnie z

listq obecno6ci 24 radnych, a zatem obrady sesyine w dniu 16 stycznia br. sq prawomocne.

Lista obecnodci radnych z XXVlll ses.ii Rady Miasta stanowi zalacznik do protokolu,

Lista os6b uczestniczacych w xxvlll sesji Rady Miasta stanowi zaiacznik do protokotu.

- przyjqcie protokofu z obrad XXVI sesji Rady Miasta

Przewodniczacy Rady Miasta radny Jaroslaw chmielewski poinformowal, ie w Biurze Rady

Miasta oraz w Biuletynie Informacji Publicznej Urzedu Miasta dostqpny byl do wglqdu

projekt protokotu Nr 27/2O76 z obrad xxvll sesji Rady Miasta wlocfawek Vll kadencji, kt6ra

odbyla siQ w dniu 28 grudnia 2016 roku, z kt6rym to protokolem radni mogli siq zapoznai i

wnie6i ewentualne uwagi. Nie zgtoszono uwag i uzupelniei.
- zmiany do porzqdku obrad
Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw chmielewski zapytal czy se ze strony radnycn

propozycje zmian do zaproponowanego porzadku obrad.

Radnv Jarostaw Hupafo w imieniu Klubu radnych SLD wni6sf o rozszerzenie porzqdku obrad

o projekt uchwafy w sprawie wyra2enia woli utworzenia sp6lki prawa handlowego

realizujqcej zadania wtasne gminy w zakresie gminnego budownictwa mieszkaniowego. Pan

radny wyja6nil,2e zgodnie z postanowieniami art.7 ust.1 ustawy z dnia 8 marca 1990r. o

samorzqdzie gminnym zaspokajanie zbiorowych potrzeb wsp6lnoty naleiy do zadad

wfasnych gminy. Zadania wlasne gminy obejmujq zgodnie z ustawa m'in gminne

budownictwo mieszkaniowe. Gospodarka komunalna, zgodnie z art.2 ustawy z dnia 20

grudnia 1995r. o gospodarce komunalnej moie byd prowadzona przez jednostki samorzqdu

terytorialnego w szczeg6lnosci w formach samorzqdowego zakfadu bud2etowego lub sp6iek

prawa handlowego. Artykul 9 ww. ustawy stanowi, i2 jednostki samorzqdu terworialnego

moga tworzyi m.in. sp6tki z ograniczonq od powiedzialnosciq lub sp6tki akcyjne, a takie

mogq przystQpowai do tych sp6lek. W celu realizacji jednego z podstawowych zadai wladz

publicznych jakim jest prowadzenie polityki sprzyjajacej zaspokojeniu potrzeb

mieszkaniowych obywateli, w szczeg6lnosci jako przeciwdzialan ie bezdomnoSci, wspieranie

rozwoju budownictwa socjalnego, zapewnienie lokali socjalnych i zamiennych, a takie

zaspokajanie potrzeb mieszkaniowych gospodarstw domowych o niskich dochodach jak

r6wnie2 wspieranie dziafari obywateli zmierzajEcych do uzyskania wlasnego mieszkania

zasadnym jest, a nawet koniecznym jest podjQcie niniejszej uchwaly. Uchwala ma charakter



intencyjny, jednak2e majqc na uwadze, 2e o wyborze sposobu prowadzenia i form
gospodarki finansowej postanawiajE organy stanowiace jednostek samorzqdu terytorialnego
Radna Ewa Szczeoaiska zaproponowala rozszerzenie porzqdku obrad o nastqpujqce projekty

uchwal: projekt uchwafy w sprawie odwotania Przewod niczqcego Rady Miasta Wloclawek
zgodnie z wnioskiem PO iSLD, kt6ry zlo2ony zostal do Rady Miasta i rozpatrzenie tej uchwaly

w punkcie nr 3, w nastQpnej kolejnoSci; projekt uchwaly w sprawie wyboru

Przewodn iczqcego Rady Miasta Wloclawek, projekt uchwaly w sprawie odwolania

Przewod niczqcego Komisji Porzqdku Prawnego i Publicznego, projekt uchwaly w sprawie

wyboru Przewod niczqcego Komisji Porzqdku Prawnego iPublicznego, projekt uchwafy w

sprawie odwolania przewodn iczqcego Komisji Gospodarki Miejskiej i Ochrony Srodowiska,

projekt uchwaty w sprawie wyboru Przewodniczqcego Komisji Gospodarki Miejskiej i

Ochrony Srodowiska, projekt uchwaly w sprawie odwolania Przewodniczqcej Komisji

Edukacji, projekt uchwaly w sprawie wyboru Przewodniczqcej Komisji Edukacji.

Przewodniczacv Radv Miasta radnv Jaroslaw Chmielewski poinformowai Paniq radnq, 2e nie

wplynqt do Biura Rady Miasta czy tez Przewod niczacego Rady wniosek o jakim wspomniafa

Pani rad na.

wiceprzewodn iczacv Radv Miasta radnv Janusz Debczvtiski zlo2yl wniosek przeciwny do

zaproponowanycn pfzez przedm6wc6w. Pan radny wyjaSnit, ie tak szybkie dzialania

dotyczqce zmian w funkcjach radnych sq podyktowane zawiQzanE koalicjq pomiqdzy PO i

SLD. Natomiast w przypadku uchwaly dotycz4cej powolania sp6lki prawa handlowego, kt6ra

zajmowai siq bqdzie szeroko pojQtym budownictwem komunalnych na p6ltora roku przed

wyborami samorzqdowymi jest nieracjonalne i niezasadne. Funkcjonowanie odpowiednich

wvdzial6w w strukturach urzqdu oraz MTBS wypelnia zadania, kt6re nale2q do samorzqdu.

zaproponowane dzialania powinny byi zgodne ze statutem Miasta i nie powinny zaskakiwac

gdy2 zgodnie z 5 55 w uzasadnionym przypadku mo2e zostaf rozszerzony porzqdek o projekt

uchwaly, je2eli wpfynql on do Rady po terminie podpisania przez Przewodniczacego

zawiadomienia o zwolaniu sesji i uzyskat opiniq wtaSciwej komisji, projekty uchwal nie

posiadaja opinii wla5ciwej komisji. Zostal tak2e naruszony 5 38 Statutu Miasta wloclawek

zgodnie z kt6rym projekty uchwal powinny byi przedmiotem obrad Konwentu, a nie byly'

wnioski dotyczqce zmian porzEdku obrad nie wptynqly takie do Przewodn iczqcego Rady.

Pan radny poinformowai, ie je2eli proponowane zmiany zostana wbrew obowiqzujqcym

zasadom wprowadzone do porzqdku obrad w6wczas Klub radnych Pls wystEpi do wojewody

Kujawsko-Pomorskiego, aby uchwaly te w trybie nadzoru zostafy uchylone W zwiqzku z

powy2szym Pan radny poprosil o dochowanie nalezytego porzqdku prawnego, kt6ry naleiy

spelnii, aby procedowanie odbyto siq zgodnie z normami obowiqzujqcymiw tym wzglqdzie'

przewodniczacv Radv Miasta radnv Jarostaw Chmielewski zwr6cil uwagq na przestrzeganie

zapis6w 5 55 Statutu Miasta i obowiqzujqcych procedur. wniosek o kt6rym m6wila Pani

radna zostal zfo2ony w dniu dzisiejszym izgodnie z przywofanym zapisem nie posiada opinii

wla5ciwej komisji.
RadnV Jaroslaw Hupalo poinformowat, ie w dniu dzisiejszym zlo2ony zostal w Biurze Rady

Miasta wniosek o odwolanie Przewod n iczqcego Rady Miasta, kt6ry spelnia wymogi

proceduralne wymagane w tym zakresie.
odni6sl sie do zmian Personalnych

w Radzie Miasta a tak2e poruszvl temat dotyczacy projektu uchwafy w sprawie wyraienia

woli utworzenia sp6fki prawa handlowego realizujqcej zadania wlasne gminy w zakresie

gminnego budownictwa mieszkaniowego. Pan radny stwierdzit,2e tematu tego nie nalezy



rozpatrywai w kategoriach czasu trwania kadencji Rady Miasta gdy2 chodzi o przetamanie

wieloletniego impasu w zakresie budowy mieszka6 gdy2 jest to najwainiejsza sprawa dla

mieszkaric6w miasta, na kt6rq radniSLD od dawna zwracali uwage.

Radna Ewa Szczepariska zwr6cila siq do Przewodn iczAcego Rady Miasta z wyja6nieniem, ie
wniosek zloionv do Biura Rady Miasta nie wymaga opinii prawnej, natomiast projekt

uchwaiy w sprawie odwolania Przewodniczacego Rady Miasta takQ opiniq prawnq posiada.

Przewodniczacv Radv Miasta poinformowaf, ie zaszlo nieporozumienie gdyi Pan

Przewodniczqcy nie twierdzil, 2e wniosek powinien posiadad opiniq prawnq.

Wiceprzewod niczacV RadV Miasta radnV Rafai Sobolewski odnoszqc sie do kwestii, ii wniosek

o odwolanie Przewodniczqcego Rady Miasta powinien posiadai opiniq komisji zasugerowal,

przerwe w obradach, aby spetnione zostaly wymogi formalne.
Wiceprzewod niczacv Radv Miasta radnv Janusz Debczvriski odnoszqc siq do wypowiedzi

radnych stwierdzil, 2e projekt ww. uchwaly nie wpfynql formalnie do Przewodn iczqcego Rady

co koliduje ze Statutem Miasta, dlatego te2 Pan radny przywolal ponownie 5 55 Statutu

Miasta, a przerwa w obradach nie zmieni sfiuacji prawnej

Przewodniczacv Radv Miasta radnv Jaroslaw Chmielewski poprosit Sekretarz Miasta o

ustosunkowanie siq do poruszanych kwestii, natomiast odnoszqc siq do uchwaly zgloszonej

przez radnego Jarosiawa Hupalo, Pan Przewodniczqcy stwierdzil,2e zgloszenie tak wainej

inicjatywy nie powinno odbywai sig w po(piechu gdy2 wymaga to dyskusji iszerokiej analizy

zagadnienia.
Sekretarz Miasta Pani Wieslawa Konopczviska poinformowala, 2e 5 55 Statutu Miasta zostaf

zacytowany w brzmieniu okre6lonym w Statucie przez radnego Janusza Dqbczytiskiego.

Uchwaty powinny zawierai opinie komisji, Statut jest aktem prawa miejscowego, ktory

powinien byi przestrzegany. Sqdownictwo administracyjne uznaje takie przypadki za

naruszenie prawa. Podczas obrad sesyjnych zdarzaly siq przypadki, ie Rada opiniowala

projekty uchwal w trakcie obrad.
Przewodniczacv Radv Miasta radnv Jaroslaw Chmielewski wyjainit, 2e chodzi o procedurq

dotyczqcq rozszerzenia porzadku obrad przy braku opinii wla(ciwej komisji'

sekretarz Miasta Pani wieslawa Konopczvriska odnoszqc siQ do wypowiedzi

Przewod niczqcego Rady Miasta zacytowala I55 Statutu Miasta Wlocfawek.

wiceprzewodn iczacv Radv Miasta radnv Krzvsztof Kukucki zwr6cit siq z zapytaniem do

sekretarza Miasta czy radni w chwili podejmowania decyzji o uchwale muszq miei pewno(6

czy jest ona zgodna z prawem i spelnia wszystkie wymogi proceduralne i formalno-prawne,

niekoniecznie w chwili wprowadzenia do porzqdku obrad. Zdarzalo sie tak, ie porzqdek

obrad bvl zmieniany natomiast w chwili podejmowania przez Radq decyzji na temat danej

uchwaly, posiadala ona opiniq prawnE oraz opiniq wlaSciwej komisji , kt6rq uzyskiwala w

trakcie przerwy w obradach sesyjnych.

stwierdzil, ie zaszlo nieporozumienie gdy2 inna sytuacja jest w chwili gdy projekt uchwaly

wplynie do rady miasta i z r6inych przyczyn nie.jest on opiniowany lub opiniowany jest w

przerwie obrad natomiast odnoszqc siq proceduralnie do 5 55 czym innym jest przedlo2enie

projektu uchwaly na sesji Rady Miasta.

Przerwo w obrodoch sesyjnych.

Wznowienie obrod po przerwie.



Po zakoriczonej przerwie w obradach glos zabral Wiceprzewodn iczqcy Rady Miasta radny
Krzysztof Kukucki, kt6ry zglosit wniosek formalny o 5 minutowq przerwe w obradach.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski poinformowal, 2e w zwiqzku ze

zgloszonym wnioskiem oglasza 5 minutowE przerwQ w obradach.

Przerwa w obrodoch sesyjnych.

Wznowienie obrod po przerwie.

O gfos poprosila radna Pani Ewa Szczepaiska informujAc, ie zgodnie z litera prawa oraz 5 55

Statutu Miasta w celu transparentnoici zlo2onych projekt6w uchwal Pani radna wycofala

uprzednio zloione projekty uchwat. Natomiast w zwiqzku z uzyskaniem opinii Komisji

Porzqdku Prawnego i Publicznego Pani radna wniosia o ponowne wprowadzenie do

porzqdku obrad poczqwszy od punktu nr 3 projekt uchwaly w sprawie odwolania

Przewod nicz4cego Rady Miasta Wfoclawek w nastqpnej kolejnosci; projekt uchwaiy w

sprawie wyboru Przewod niczqcego Rady Miasta Wloclawek, projekt uchwaty w sprawie

odwofania Przewodn iczEcego Komisji Porzqdku Prawnego i Publicznego, projekt uchwaly w

sprawie wyboru Przewod niczqcego Komisji Porzqdku Prawnego i Publicznego, projekt

uchwaly w sprawie odwolania Przewodniczqcego Komisji Gospodarki Miejskiej i ochrony

srodowiska, projekt uchwaly w sprawie wyboru Przewodn iczqcego Komisji Gospodarki

Miejskiej i Ochrony Srodowiska, projekt uchwaly w sprawie odwotania Przewodniczqcej

Komisji Edukacji, projekt uchwaly w sprawie wyboru Przewodniczqcego Komisji Edukacji- w
zwiqzku z powy2szym Pani radna poinformowafa, ie zgodnie z 5 90 Statutu Miasta

posiedzenie Komisji PorzEdku Prawnego i Publicznego odbylo siq zgodnie z prawem'

Przewodniczacv Radv Miasta radnv Jarosiaw Chmielewski zwr6cil siQ do Pani radnej o
przedlo2enie w formie pisemnej zgloszonych zmian, aby mo2na bylo poddai je pod

giosowanie. Ponadto Przewodniczqcy Rady Miasta stwierdzit, 2e wobec braku formalnego

zgloszenia oraz opinii naleiy rozumiei, ie wniosek dotyczacy powolania sp6lki prawa

handlowego nie bqdzie glosowany.

wiceprzewodn iczacv Radv Miasta radnv Rafal sobolewski nawiqzujqc do wcze6niejszych

wypowiedzi wyjasnil, 2e Wojewoda m6glby kwestionowaa uchwaie podjetE bez

wcze(niejszego uzyskania opinii wia6ciwej komisji, nie mo2e natomiast kwestionowai aktu

glosowania odwolania iwyboru Przewodniczqcego Rady oraz Przewodniczqcych Komisji gdy2

akty te majq charakter konstytutywny natomiast uchwafy majE charakter deklaratoryjny'

Radna Ewa Szczepafiska poinformowala, 2e projekty uchwal bqdq procedowane przy punkcie

dotyczqcym odwolania zaraz zostanE dostarczone.
Przewodniczacv Radv Miasta radnv Jaroslaw Chmielewski w zwiqzku z wypowiedziq Pani

radnej oglosil przerwq w obradach.

Przerwo w obrodoch,



Wznowienie obrod po przerwie.

Wznawiajqc obrady po przerwie Przewodniczacy Rady Miasta radny Jarosiaw Chmielewski
poinformowaf, ie przystqpuje do rozpoczqcia procedury gfosowania zmian

zaproponowanych przez radnq Ewq Szczepariskq.

W zwiqzku z powy2szym Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jarostaw Chmielewski poddal

pod gtosowanie rozszerzenie porzqdku obrad o projekt uchwaly w sprawie odwolania

Przewodn iczqcego Rady Miasta Wloctawek.
W wvniku glosowania orzeprowadzonego z udzialem 23 radnvch za ww wnioskiem

opowiedzialo sie 13 radnvch przv 9 glosach orzeciwnvch oraz 1 glosie wstrzvmuiacvm sie.

W rezultacie dokonanego glosowania wniosek uzyskal akceptacjq. Procedowanie nad

projektem uchwaly nastEpi w punkcie nr 3 porzqdku obrad.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jarostaw Chmielewski poddat pod glosowania

rozszerzenie porzqdku obrad o projekt uchwaty w sprawie wyboru Przewod niczqcego Rady

Miasta Wloctawek.

W rezultacie dokonanego glosowania wniosek nie uzyskal akceptacji.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw chmielewski poddat pod giosowania

rozszerzenie porzqdku obrad o projekt uchwaly w sprawie odwotania Przewod n iczqcego

Komisji Porzqd ku Prawnego iPublicznego.

Glos zabrala radna Olsa Krut-Horonziak, kt6ra poinformowala, ie w zwiazku z r6inicami

podczas glosowania PrzewodniczEcy Rady Miasta ma prawo ipowinien sprawdzad po kolei

radnych przed glosowaniami w6wczas nie bqdzie dochodzilo do pomylek podczas gfosowan.

wiceprzewod n iczacv Radv Miasta radnv Krzvsztof Kukucki wni6st o przeprowadzenie

reasumpcji glosowania dotyczqcego rozszerzenia porzqdku obrad o projekt uchwaly w

sprawie wyboru Przewod n iczqcego Rady Miasta gdy2 sE watpliwosci ze strony radnych w tej

kwestii ponadto obrady sesyjne sE transmitowane na iywo i moina odtworzyi nagranie z

przebiegu giosowania.

Przewodnicz4cy Rady Miasta radny Jaroslaw chmielewski ogiosil przerwq w obradach

sesyjnych. Ponadto zwr6cit siq do radnych, aby glosowali w spos6b umoiliwiajEcy

sekretarzom obrad policzenie gios6w.

Przerwo w obrodach sesyjnych.

Wznowienie obrod po przerwie.



Po przerwie gios zabral Wiceprzewodn iczqcy Rady Miasta radny Janusz DQbczyriski, kt6ry w
imieniu Klubu radnych PIS zgiosif wniosek formalny dotyczqcy reasumpcji wszystkich
glosowai w zwiqzku z wystApieniem r62nic iwEtpliwoici co do wynik6w przeprowadzonych
glosowa6.

W zwiqzku z brakiem sprzeciwu ze strony radnych Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod

glosowanie wniosek dotyczqcy przeprowadzenia reasumpcji gfosowania, kt6ry
zaproponowany zostal przez radnego Janusza Dqbczyriskiego.

W wvniku glosowania. w kt6rvm udzial wzieto 25 radnvch za wnioskiem dotvczacvm

reasumpcii wszvstkich glosowad wszvscv radni opowiedzieli sie iednomvSlnie.

Przechodzqc do procedury glosowania Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jarosiaw

Chmielewski poddal pod gfosowania rozszerzenie porzqdku obrad o projekt uchwafy w

sprawie odwolania Przewod niczqcego Rady Miasta Wloclawek.

W wvniku glosowania przeprowadzonego z udzialem 25 radnvch za ww. wnioskiem

opowiedzialo sie 14 radnVch OrzV 10 giosach przeciwnVch oraz 1 glosie wstrzvmuiacvm sie.

W rezultacie dokonanego glosowania wniosek uzyskal akceptacjq. Procedowanie nad

projektem uchwafy nastQpi w punkcie nr 3 porzqdku obrad.

Przewodniczqcy Rady

rozszerzenie porzqd ku

Miasta Wloclawek.

w rezultacie dokonanego gtosowania wniosek uzyskal akceptacjq. Procedowanie nad

projektem uchwaly nastQpi w punkcie nr 4 porzqdku obrad

Nastepnie Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jarostaw Chmielewski poddal pod gfosowania

rozszerzenie porzqdku obrad o projekt uchwaly w sprawie odwolania Przewodn iczqcego

Komisji Porzqdku Prawnego i Publicznego.

w rezultacie dokonanego glosowania wniosek uzyskal akceptacjq. Procedowanie nad

projektem uchwaly nastapi w punkcie nr 5 porzqdku obrad.

PrzewodniczEcy Rady Miasta radny Jaroslaw chmielewski poddal pod gtosowania

rozszerzenie porzqdku obrad o projekt uchwaly w sprawie wyboru Przewodn iczAcego Komisji

Porzqd ku Prawnego i Publicznego.

w rezultacie dokonanego glosowania wniosek uzyskal akceptacjq. Procedowanie nad

projektem uchwaly nastQpi w punkcie nr 6 porzqdku obrad'

Miasta radny Jarosfaw Chmielewski poddal pod glosowania

obrad o projekt uchwaly w sprawie wyboru Przewod n iczqcego Rady



W nastqpnej kolejnoici Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski poddal pod
glosowania rozszerzenie porzqdku obrad o projekt uchwaly w sprawie odwolania
Przewod niczqcego Komisji Gospodarki Miejskiej i Ochrony Srodowiska.
W wvniku glosowania przeprowadzonego z udzialem 25 radnvch za ww. wnioskiem
opowiedzialo sie 13 radnvch przv 9 glosach przeciwnvch oraz 3 gfosach wstrzvmuiacvch sie.

W rezultacie dokonanego glosowania wniosek uzyskal akceptacjq. Procedowanie nad
projektem uchwaiy nastqpi w punkcie nr 7 porzqdku obrad.

Nastqpnie Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jarosfaw Chmielewski poddat pod glosowania

rozszerzenie porzEdku obrad o projekt uchwaly w sprawie wyboru Przewod n iczqcego Komisji

Gospodarki Miejskiej i Ochrony Srodowiska.
W wvniku slosowania przeprowadzonego z udzialem 25 radnvch za ww. wnioskiem

opowiedziato sie 13 radnvch przv 9 gtosach przeciwnvch oraz 3 giosach wstrzvmuiacvch sie.

W rezultacie dokonanego gfosowania wniosek uzyskai akceptacjQ. Procedowanie nad

projektem uchwaly nastepi w punkcie nr 8 porzqdku obrad.

Kolejno Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jarosfaw chmielewski poddal pod gfosowania

rozszerzenie porzqdku obrad o projekt uchwaly w sprawie odwolania Przewodniczqcej

Komisji Edukacji.

opowiedzialo sie 14 radnvch przv 10 siosach przeciwnVch oraz l glosie wstrzVmuiacVm sie.

w rezultacie dokonanego glosowania wniosek uzyskal akceptacje. Procedowanie nad

projektem uchwaly nastapi w punkcie nr 9 porzqdku obrad.

A nastepnie Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw chmielewski poddal pod

glosowania rozszerzenie porzEdku obrad o projekt uchwaly w sprawie wyboru

Przewod n iczqcego Komisji Edu kacji.

w rezultacie dokonanego glosowania wniosek uzyskal akceptacjq. Procedowanie nad

projektem uchwaly nastEpi w punkcie nr 10 porzqdku obrad

Po zakoficzeniu procedury glosowania Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw

Chmielewski poinformowal,2e obrady xxvlll sesji Rady Miasta w dniu 16 stycznia br. bQdq

odbywar siq wedlug zmienionego porzqdku obrad natomiast projekt uchwaly w sprawie

wyraienia woli utworzenia sp6lki prawa handlowego realizu.lqcej zadania wfasne gminy w

zakresie gminnego budownictwa mieszkaniowego nie spelnia wymog6w 5 55 Statutu Miasta,

a zatem nie zostat poddany pod glosowanie.

Ad.2
Informacja Prezydenta Miasta z dzialalno3ci miasta w okresie miedzysesyinym.

prezydent Miasta dr Marek Wojtkowski przedstawil Radzie Miasta informacjq z dzialalnoici

miasta w okresie miqdzysesyjnym, kt6ra obejmuje okres od dnia 28 grudnia br. do dnia 16

stycznia i przedstawia sie nastepujaco:
W zakresie dzialafi Biura Zam6wiei Publicznych m.in.:
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- w toku jest postqpowanie na zadanie pn. Utrzymanie czystosci i porzqdku w Gminie Miasto
Wloclawek z podziaiem na 2 zadania: Oczyszczanie miasta w zakresie utrzymania czystojci i

porzqdku na terenach z zieleniq w ciqgach ulicznych w okresie letnim i zimowym oraz
zimowe utrzymanie chodnik6w, zamiatania mechanicznego ulic oraz op162niania koszy
ulicznych, pojemnik6w, transport i utylizacja padtych zwierzqt w okresie od 01.01.2017 roku
do 31..12.2011 roku" i zadanie drugie: Utrzymanie czysto6ci i porzqdku na chodnikach i

parkingach przyleglych do budynk6w Urzqdu Miasta Wfoclawek z wyiqczeniem teren6w
zielonych oraz odbi6r odpad6w komunalnych wytworzonych w Urzqdzie Miasta Wtoclawek.
Juto mija termin sktadania ofert na to zadanie.
Wydzial Inwestycji koordynuje kilkadziesiqt zadari inwestycyjnych z 162nym stopniem
zaawansowania realizacji. Ponadto wydzial na bie2qco wykonuje dzialania zwiEzane z

przeglqdami gwarancyjnymi, podejmuje dzialania zwiEzane z usuwaniem awarii oraz zleca
przewidziane w ramach zadai inwestycyjnych opracowania dokumentacji.
W zakresie Wydzialu Polityki Spolecznej iZdrowia Publicznego m.in.:
- Zaklad Aktywno6ci Zawodowej we Wloctawku otrzymal dofinansowanie ze Srodk6w PFRON

koszt6w dzialalnoici w 2017roku. zgodnie z przedstawionym preliminarzem. Wysokoii
dofinansowania zostala okre5lona na podstawie Rozporzqdzenia Rady Ministr6w z dnia 13

maja 2003r w sprawie algorytmu przekazywania Srodk6w Pahstwowego Funduszu

Rehabilitacji Os6b N iepelnosprawnych samorzqdom wojew6dzkim i powiatowym iwynosi 18

5002t na jednego zatrudnionego pracownika n iepetnosprawnego. Wysoko(i dofinansowania
wvnosi 629 00021 na rok.
- 10 stycznia opublikowane zostalo Zarzadzenie w sprawie przy.jqcia Regulaminu wydawania i

korzystania z dokumentu potwierdzajqcego uprawnienia do korzystania z ulg przewidzianych

w Programie ,,Wloctawska Karta Seniora". Jutro senior6w i podmioty zainteresowanie
partycypacjq w ramach tego programu zapraszam na Dzie6 z KartE Seniora w Centrum

Kultury Browar B. O godz. 11.00 w sali widowiskowej rozpocznie siQ prezentacja adresowana

do os6b w wieku 60+. Wloclawscy seniorzy bgdq mogli dowiedziei siq o warunkach i

sposobie uzyskania Wloclawskiej Karty Seniora i korzy6ciach wynikajqcych z jej posiadania. O

godz. 13.00 rozpocznie sie prezentacja, kt6rej adresatami sq instytucje publiczne oraz lokalni
przedsiqbiorcy. Tematem prezentacji bqdq m.in zasady ispos6b przystqpienia do programu

,,Wloclawska Karta Seniora", w tym moiliwo5ci reklamy i promocji firm.
W ramach swojej bieiqcej dziatalnoici Wydzial Kultury, Promocii iKomunikacji Spolecznel
m.in.: wsp6lorganizowal nastQpujqce imprezy: Sylwester Miejski, Orszak Trzech Kr6li i 25

final Wielkiej Orkiestry Swiqtecznej Pomocy.
W zakresie dziafalno6ci Wydzialu Gospodarki Miejskiej m.in.:
- wywieszone zostaly projekty list przydzialu mieszkad na rok 2017: projekt listy
mieszkaniowej i projekt listy socjalnej.
W zakresie dzialalnoSci Wydzialu Edukacji m.in.:
- 3 stycznia w siedzibie Szkoty Podstawowej Nr 14 o godz. 15.00 i 16.15 odbyty sie spotkania
przedstawicieli Urzedu Miasta Wloclawek z Radq Pedagogicznq oraz Rodzicami Szkoly

Podstawowej Nr 14. Celem spotkania byto przybli2enie planowanej sieci szk6l po reformie
o6wiaty we Wtocfawku. Powolany zarzqdzeniem ,,Zesp6f Konsultacyjny do spraw
reorganizacji sieci szk6l i plac6wek" na kilku posiedzeniach wypracowat projekt rozwiEzaf
nowej sieci. Ostateczna decyzja naleiy do Kuratora OSwiaty i Rady Miasta Wtoctawek. Szkola

Podstawowa Nr 1.4 we Wloctawku w zalo2eniach ma funkcjonowad w dw6ch budynkach
znajdujqcych siq w bliskiej odleglo6ci, tj. kl. l-Vl w budynku SP14, natomiast kl. Vll -Vlll w



budynku po Gimnazjum Nr 14. Ustalajac siei szk6l trzeba bylo miei na wzglqdzie cafe miasto,
dobro dzieci, nauczycieli, uwarunkowania demograficzne oraz lokalowe plac6wek. W
zwiqzku z malq liczbq sal dydaktycznych w budynku SP 14 (17 klas) planuje siq zajqcia dla
dzieci w 2 budyn kach.
W zakresie dzialalno6ci Wydzialu Rozwoju m.in.:
- Ministerstwo Sportu i Turystyki pozytywnie rozpatrzylo dwa wnioski o uruchomienie
Srodk6w Funduszu Rozwoju na dofinansowanie zadania inwestycyjnego pn.,, Przebudowa
hali sportowo - widowiskowej O6rodka Sportu i Rekreacji przy ul. Chopina 12". Na konto
Gminy Miasto Wlocfawek przekazano kwote 1600 000,00 zl, calkowita wartoii
dofinansowania wynosi 1831 400,00 zt.

Biuro Sportu iTurystyki informuje, 2e trwa przyjmowanie sprawozdaf dotyczacych realizacji
umow z zakresu kultury fizycznej, w tym przede wszystkim poprzez wspieranie organizacji
szkolenia sportowego dzieci i mlodzieiy. Przypomnijmy, 2e w ramach ubieglorocznego
konkursu Prezydent Miasta Wloclawka przyznal irodki finansowe dla kilkudziesiqciu
organizacji pozarzqdowych na szkolenie w wysoko5ci l mln zt. Dotychczas do Biura Sportu i

Turystyki wplynqlo przeszfo 60 sprawozda6 dotyczqcych realizacji zadari. Natomiast 29
grudnia ogioszony zostal otwarty konkurs ofert na realizacjq zadania publicznego w zakresie
powierzania, wspierania i upowszechniania kultury fizycznej w 20L7 roku przez organizacje
pozarzqdowe oraz inne podmioty prowadzqce dziatalno6i po2ytku publicznego w sferze
kultury fizycznej. Termin skladania ofert mi.ja 19 stycznia.

W dvskusii nad przedstawiona informacia udzial wzieli:
Radnv Janusz Debczv6ski poprosil o podanie informacji na temat koalicji, kt6ra zostala

zawiqzana pomiqdzy Prezydentem i Klubem radnych SLD oraz w jaki spos6b zostat
podzielony tzw. tort.
Radnv Krzvsztof Kukucki poruszyl sprawq basenu Delfin i zapytal czy jest planowane jego

uruchomienie a tak2e w jakim czasie zostanE rozpoczQte prace remontowe na terenie tego
obiektu oraz jaki bqdzie ich zakres.
Radnv Jaroslaw Hupalo zapytal dlaczego w dalszym ciagu pobierana jest opiata placowa na

bazarach itargowiskach miejskich pomimo podjqcia przez Radq Miasta stosownej uchwaly w
tym zakresie. Powszechnym przekonaniem os6b tam pracujqcych jest, i2 z dniem l stycznia

zniesiona zostala oplata targowa.
Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jarostaw Chmielewski zwr6cif siq z zapytaniem
dotyczqcym targowiska miejskiego i poprosil o informacjq jakie oplaty z dniem 1 stycznia br.

wnoszq kupcy korzystajqcy z targowiska, kt6rzy sygnalizuja,2e zostala wprowadzona nowa

opiata, kt6ra jest obecnie pobierana o czym Swiadczq sygnaly docierajEce do radnych.
Zastepca Prezvdenta Miasta ds. rozwoiu iinwestvcii Pani Magdalena Korpola k-Komorowska
odnoszqc siq do wypowiedzi radnego Krzysztofa Kukuckiego wyja6nila, ie odpowiedzi na

pytania, kt6re Pan radny zadal podczas ostatniej sesji Rady Miasta m.in. w sprawie basenu

Delfin zostaty udzielone w formie pisemnej jak to zostafo ustalone i znajdujq siq w skrzynce

na korespondencjq, kt6ra znajduje siq w Biurze Rady Miasta.
Prezvdent Miasta dr Marek Woitkowski wyjasnil, ii nie bqdzie komentowat wypowiedzi
radnego Janusz Dqbczyriskiego natomiast odnoszqc siq do pytad dotyczqcych opfaty targowej
Pan Prezydent poinformowal, 2e nie jest ona pobierana, co jest zgodnie z uchwalq podjgtq
przez Radq Miasta, niemniej jednak istnieja tei inne oplaty, jak np. oplata za uiytkowanie
placu, kt6re sa nadal pobierane. Ponadto Pan Prezydent wyjadnil, 2e nie zostala



wprowadzona iadna nowa oplata jak r6wnie2 nie ulegty zmianie stawki obowiqzujqcych
opfat z tytulu uiytkowanie targowiska.
Radny Janusz Dqbczydski odnoszqc siq ad vocem do wypowiedzi Prezydenta Miasta
stwierdzii, 2e merytorycznie Pan Prezydent nie udzielif odpowiedzi na pytanie a dotyczy ono
kwestii czy Prezydent dysponuje wiqkszo6ciq w Radzie Miasta czy tei nie jest to waZne
r6wnie2 dla mieszka6c6w miasta. Zdaniem Pana radnego Prezydent Miasta unika
odpowiedzi w tym wzglqdzie.

Ad.3
Projekt uchwaty w sprawie odwofania Przewodniczqcego Rady Miasta Wloclawek.

Radna Ewa Szczepafiska poinformowata, ie na wniosek % ustawowego skladu rady sklada na

rqce Przewodn iczqcego projekt uchwaly w sprawie odwolania Przewodn iczqcego Rady

Miasta Wtoctawek. Wniosek o odwofanie radnego Jaroslawa Chmielewskiego z funkcji
Przewod niczqcego Rady Miasta ztoiyla reprezentatywna grupa radnych, spelniajAc tym
samym wym69 ustawowy.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski poinformowai radnych, ie proces

odwolania z funkcji Przewod niczacego Rady przebiega dwuetapowo, pierwszy z nich realizuje

siq w gtosowaniu tajnym i ogtoszeniu wynik6w przez Komisjq skrutacyjnE. Jest to akt
podstawowy i decyduj4cy o odwoianiu. Natomiast jego uzewnQtrznienie nastQpuje w formie
uchwaly rady gminy stwierdzajacej odwolanie przewodn iczqcego rady, majqcej charakter
wyiqcznie deklaratoryjny.

Opinia Komisii stafei Rad Miasta
Projekt uchwafy rozpatrzyta oraz wypracowafa
Komisja Porzqdku Prawnego i Publicznego, kt6rQ

Przewodniczqcy Komisji radny Damian Chelminiak.

pozytywnq opinie o projekcie uchwaly
w tej sprawie przedstawil Radzie Miasta

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jarostaw Chmielewski poinformowat, 2e otwiera dyskusjq

nad ww. zagadnieniem.

W dvskusii udziaf wzieli:
Radnv Janusz Debczvriski zapytal wnioskodawc6w uchwaly o podanie merytorycznych
przyczyn izarzut6w dotyczqcych odwolania Przewod niczEcego Jaroslawa Chmielewskiego

czy jest to pow6d wytqcznie polityczny.

Wobec braku innych zgloszerl do zabrania gtosu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta

radny Jaroslaw Chmielewski poprosil o zglaszanie kandydatur do pracy w Komisji

Skrutacyjnej, kt6ra zajmie siq procesem zwi4zanym z odwolaniem.

Radnv Janusz Debczvriski w imieniu Klubu radnych PIS zglosil do pracy w Komisji Skrutacyjnej
kandydaturq radnego Krzysztofa Kowalskiego, kt6ry wyrazil zgodq na kandydowanie.
Wiceprzewodn iczacv Radv Miasta radnv Krzvsztof Kukucki w imieniu radnych Klubu SLD na

kandydata do pracy w komisji skrutacyjnej zglosil radnego Damiana Chelminiaka, kt6ry
wyrazil zgodq na kandydowanie.
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Radna Ewa Szczepar'rska w imieniu Klubu radnych PO zglosila do pracy w Komisji Skrutacyjnej
kandydaturQ radnej Agnieszki Chmielewskiej, kt6ra wyrazila zgodq na kandydowanie.

Po zakofczeniu zglaszania kandydatur do pracy w Komisji Skrutacyjnej Przewodniczqcy Rady
Miasta radny Jaroslaw Chmielewski poddal pod gfosowanie wyb6r Komisji Skrutacyjnej w
nastepujEcym skladzie: radna Agnieszka Chmielewska, radny Damian Chelminiak oraz radny
Krzysztof Kowalski.
W wvniku glosowania przeorowadzonego z udzialem 25 radnvch za zaproponowanvm
skladem Komisii Skrutacvinei opowiedziaio sie 24 radnych, przv braku slos6w przeciwnvch
oraz 1 qfosie wstrzvmuiacvm sie.

Przewodniczqcy Rady Miasta zwr6cil siq do cztonk6w Komisji Skrutacyjnej o przygotowanie
regulaminu glosowania oraz kart do glosowania, a takie o dokonanie wyboru
Przewod niczqcego Komisji, nastqpnie oglosil przerwq w obradach do czasu zakoiczenia prac
Komisji Skrutacyjnej.

Przerwa w obradoch sesyjnych.

Wznowienie obrod po przerwie.

Wznawiajqc obrady po przerwie Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski
zwr6cil siq do PrzewodniczEcej Komisji Skrutacyjnej Pani radnej Agnieszki Chmielewskiej o
przedstawienie Regulaminu gfosowania dla odwolania Przewod n iczqcego Rady Miasta
Wtoctawek.

Przewodniczaca Komisii Skrutacvinei radna Asnieszka Chmielewska odczytala Regulaminu
glosowania dla odwolania Przewodn iczqcego Rady Miasta Wloclawek.

Regulamin stanowi zalqcznik do protokolu.

Wobec braku uwag i poprawek ze strony radnych do przedstawionego Regulaminu,
Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod glosowanie przyjqcie Regulaminu gtosowania dla
odwolania Przewodn iczEcego Rady Miasta Wloclawek.
W wvniku przeprowadzonego glosowania, w kt6rym uczestniczvlo 25 radnvch za przvieciem

ww. Regulaminu glosowania radni ooowiedzieli sie iednomv6lnie. glos6w przeciwnvch oraz
wstrzvmuiacvch sie nie stwierdzono.

W rezultacie dokonanego gfosowania Regulaminu giosowania dla odwoiania
Przewodn iczqcego Rady Miasta Wlocfawek zostal przyjqty przez RadQ Miasta.

Nastepnie czfonkowie Komisji Skrutacyjnej przekazali radnym obecnym na sali obrad, karty
do gfosowania w celu oddania przez nich glosu, natomiast Przewodniczqca Komisji
Skrutacyjnej radna Agnieszka Chmielewska kolejno zgodnie z listq obecnodci odczytywaia
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nazwiska radnych, kt6rzy oddawali swoje glosy umieszczajqc je w przygotowanej do tego
celu urnie wyborczej.
Po zakofczeniu aktu glosowania Komisia Skrutacyjna wraz z zabezpieczonq urnq wyborczq
opu5ciia salg obrad udajqc siq do Biura Rady Miasta, aby dokonai przeliczenia oddanycn
gfos6w oraz sporzqdzenia protokoiu z przeprowadzonego glosowania.

W celu dokonania ww. czynno6ci przez
oglosil przerwq w obradach sesyjnych
Skrutacyjnej na salq obrad.

Przerwo w obradach sesyjnych.

Wznowienie obrad po przerwie,

Komisjg Skrutacyjnq PrzewodniczEcy Rady Miasta
do czasu zakoficzenia pracy i powrotu Komisji

Wznawiajac obrady po przerwie Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jarosiaw Chmielewski
zwr6cil siq do Przewodniczacej Komisji Skrutacyjnej o przedstawienie protokofu Komisji
Skrutacyjnej oraz podanie wynik6w giosowania.

Przewodniczaca Komisii Skrutacvinei radna Asnieszka Chmielewska odczytal protok6l Komisji
Skrutacyjnej powolanej w trakcie obrad XXV|ll sesji Rady Miasta Wloclawek dla odwolania
Przewodn iczqcego Rady Miasta Wloclawek informujqc, ie Pan radny Jarostaw Chmielewski
odwolany zostal z funkcji Przewodn iczqcego Rady Miasta Wloclawek. W protokole
stwierdzono, 2e za odwolaniem radnego Jaroslawa Chmielewskiego oddano L3 glos6w, przy
11 gfosach przeciwnych oraz 1 gfosie bez dokonania wyboru. W glosowaniu udzial wziqlo 25
rad nych.

Protok6l Komisji Skrutacyjnej stanowi zalqcznik do niniejszego protokofu.

Po ogloszeniu wynik6w glosowania radny Jaroslaw Chmielewski podziekowat za dwuletniq
wsp6lpracq, kt6ra byla dobrym okresem dla Rady Miasta, natomiast nowemu
przewodn iczqcemu, kt6ry zostanie niebawem wybrany Pan radny 2yczyl sukces6w. Radny
Jarosfaw Chmielewski jako ustqpujAcy Przewodniczqcy Rady Miasta podziqkowal Klubom
radnych Rady Miasta za dobrq wsp6lpracq obradujqc wsp6lnie na 27 sesjach Rady,
podejmujqc wsp6lnie 307 uchwal, radni w tym czasie zgtosili 830 interpelacji , kt6re zostaiy
przekazane do Prezydenta Miasta. Na zakofczenie wypowiedzi Pan radny jeszcze raz zloiyl
podziqkowania wszystkim za merytoryczne wsp6tpracq deklarujqc dalszq pracq na rzecz
mieszkafic6w miasta, podziqkowal r6wnie2 Prezydentowi Miasta skladajqc na Jego rqce
podziqkowania dla calego UrzQdu Miasta Wloctawek. Pan radny podziqkowal Klubowi
radnych PO oraz radnej Pani Ewie Szczepariskiej za dotychczasowq wsp6ipracq oraz Klubowi
radnych SLD, kt6re skierowaf do Przewod niczqcego Klubu radnego Jaroslawa Hupafo.

Wiceprzewod n iczqcy Rady Miasta radny Janusz Dqbczyriski oglosil 5 minutowa przerwe w
obradach sesyjnych.

),2



Przerwo w obradach.

Wznowienie obrod po przerwie.

Wznowienia obrad po przerwie dokonaf oraz dalszq czq6d obrad sesyjnych poprowadzil
Wiceprzewod n iczqcy Rady Miasta radny Janusz Dqbczyriski.

Glos zabrat Wiceprzewod niczqcy Rady Miasta radny Rafat Sobolewski, kt6ry jako czlonek
Prezydium w imieniu wlasnym podziqkowal radnemu Jarostawowi Chmielewskiemu za
dotychczasowE wsp6ipracq.
Przewodniczqcy Klubu radnych SLD radny Jarosiaw Hupalo w imieniu radnych SLD r6wniei
zloiyl podziqkowania za dwuletniq wsp6tpracq przypominajqc i2 Pan radny jako
Przewodniczqcy Rady bardzo wysoko postawil poprzeczkq dla nastqpcy, kt6ry bqdzie musiaf
bardzo siq starai, aby sprostai przyjqtym standardom.
Podziqkowania za ciq2kq, merytorycznq i koncyliacyjnq prace na rzecz dobra mieszkaric6w
Wtoclawka ztoiyl tak2e w imieniu Klubu radnych PIS radny Janusz Dqbczyriski
Wiceprzewod n iczEcy Rady Miasta.
Gtos zabrat Prezydent Miasta dr Marek Wojtkowski kt6ry r6wniei w imieniu wlasnym i

Zastqpc6w wyrazil serdeczne podziqkowania za dwuletni okres dobrej wsp6tpracy na "zecz
realizacji zadari Gminy Miasta Wloctawek.
Radny Jaroslaw Chmielewski zloZyl podziqkowania wszystkim za cieple slowa skierowane
pod jego adresem tak2e radnym niezaleinym oraz Klubowi radnych plS.

KontynuujEc obrady Wiceprzewodn iczqcy Rady Miasta radny Janusz Dqbczyriski poddal pod
gfosowanie przyjgcie projektu uchwaty w sprawie odwotania Przewod n iczqcego Rady Miasta
Wloclawek.
W wVniku Plosowania przeprowadzonego przv udziale 24 radnvch za przvieciem oroiektu
uchwatv ooowiedzialo sie 14 radnvch. przv 8 gfosach przeciwnvch oraz 2 Rlosach
wstrzvmuiacvch sie.

Po zako6czonym giosowaniu wiceprzewod niczqcy Rady Miasta radny Janusz Dqbczyriski
poinformowal, 2e w rezultacie dokonanego gfosowania Rada Miasta przyjqla uchwalq w
zaproponowanVm brzmieniu.

Uchwaia - zatqcznik do protokoru.

Ad.4
Projekt uchwaly w sprawie wyboru przewodniczqcego Rady Miasta Wlocfawek.

Wiceprzewod n iczqcy Rady Miasta radny Janusz Dqbczyriski poinformowaf, ie Ustawa o
samorzqdzie gminnym w art. 19 ust. 1 wskazuje, ie Rada gminy wybiera ze swego grona
przewod niczqcego bezwzglqdnq wiqkszoSciq glos6w w obecnojci co najmniej polowy
ustawowego sktadu rady, w glosowaniu tajnym. w zwiqzku z odwolaniem radnego Jarosfawa



Chmielewskiego z funkcji Przewodn iczqcego Rady Miasta, zaszla potrzeba wyboru nowego
Przewod niczqcego. Biorqc pod uwagq wyniki przeprowadzonego gtosowania zasadnym jest
podjqcie przedmiotowej uchwaly. ponadto Wiceprzewod n iczqcy Rady Miasta poinformowai,
Ze w dniu dzisiejszym na rqce w6wczas urzgdujqcego przewod niczqcego Rady wplynqla
rezygnacja radnego Krzysztofa Kukuckiego z pefnienia funkcji Wiceprzewod n iczqcego Raoy
Miasta. Rada Miasta zgodnie z przepisami prawa ma l miesiqc czasu na podiecie stosownej
uchwaiy o rezygnacji z petnionej funkcji co nie wstrzymuje jednak procedowania nao
dokonaniem wyboru nowego Przewod n iczAcego Rady Miasta.

Opinia Komisii stalei Radv Miasta
Z opiniq na temat procedowanej uchwaly zapoznal Rade Miasta przewodniczqcy Komisji
radny Damian Chelminiak, kt6ry poinformowal,2e Komisja porzqdku prawnego ipublicznego
rozpatrzyia oraz wydala pozytywnQ opiniq o ww. projekcie uchwaly.

Wiceprzewod n iczqcy Rady Miasta poinformowal ii otwiera dyskusjq w przedmiocie ww.
zagadnienia jednoczeSnie poprosil o zgtaszanie kandydatur radnych na funkcjq
Przewodn iczacego Rady Miasta.

W dvskusii udzial wzieli:
Radnv Jarostaw Hupato na fLnkciq Przewodn iczqcego Rady Miasta wioctawek zgfosii
kandydaturq radnego Krzysztofd Kukuckiego, pan radny wyrazil zgodq na kandydowanie.

Wobec braku zgtoszeri innych kandydatur wiceprzewodniczqcy Rady Miasta radny Janusz
Dqbczyriski poddal pod glosowanie wniosek o zamkniqcie listy kandydat6w na funkciq
Przewodn iczqcego Rady Miasta.

wstrzvmuiacvch sie. A zatem wniosek uzvskaf akceptacie Radv Miasta.

wiceprzewod n iczqcy Rady Miasta radny Janusz Dqbczyriski poinformowal, 2e w zwiEzxu z

faktem, i2 wyb6r Przewodn iczqcego Rady Miasta odbywa siq w gtosowaniu tajnym nalezy
dokonai wyboru komisji skrutacyjnej. A zatem poprosit o zgtaszanie kandydatur do pracy w
tej komisji.
Radny Jaroslaw Hupato w imieniu Klubu radnych sLD do pracy w komisji skrutacyjnej zglosif
kandydaturq radnego Damiana Chelminiaka. Radny wyrazil zgodq.
Radny Jaroslaw chmielewski w imieniu Klubu radnych pis do pracy w komisji skrutacyjnej
zglosil kandydaturq radnego Krzysztofa Kowalskiego, kt6ry wyrazit zgodq na kandydowanre.
Natomiast radna Ewa szczepariska w imieniu Klubu radnych po do pracy w komisji
skrutacyjnej zaproponowata radnq Agnieszkq Chmielewskq, kt6ra wyrazila zgodq na
kandydowanie do udzialu w pracach komisji.

wiceprzewodn iczqcy Rady Miasta radny Janusz Dgbczyriski w zwiqzku z brakiem innych
kandydatur poddal pod glosowanie powolanie Komisji skrutacyjnej w sktadzie: radny Damran
Chetminiak, radna Agnieszka Chmielewska, radny Krzysztof Kowalski.
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W wvniku dokonanego gtosowania, w kt6rvm udzial wzielo 25 radnvch, za zaoroponowanvm
skfadem Komisii Skrutacvinei radni opowiedzieli sie iednomvjlnie, slos6w przeciwnvch oraz
wstrzvmuiacvch sie nie stwierdzono.

Wiceprzewod niczqcy Rady Miasta zwr6cil sig do cztonk6w Komisji Skrutacyjnej o
przygotowanie regulaminu gtosowania oraz kart do gtosowania, a tak2e o dokonanie wyboru
Przewodn iczqcego Komisji, nastqpnie oglosit przerwq w obradach do czasu zakodczenia prac
Komisji Skrutacyjnej.

Przerwo w obradoch sesyjnych.

Wznowienie obrod po przerwie,

Wznawiajqc obrady po przerwie Wiceprzewod niczqcy Rady Miasta radny Janusz Dqbczyriski
zwr6cil siq do Przewodniczqcej Komisji Skrutacyjnej o przedstawienie Regulaminu
gfosowania wyboru radnego na Przewodn iczqcego Rady Miasta Wioctawek.

Przewodniczaca Komisii Skrutacvinei radna Asnieszka Chmielewska odczytata Regulamin
gfosowania wyboru radnego na funkcjq Przewodn iczqcego Rady Miasta Wtoctawek.
Regulamin stanowi zaiqcznik do protokoiu.

Wobec braku uwag i poprawek ze strony radnych do przedstawionego Regulaminu,
Wiceprzewod n iczqcy Rady Miasta poddal pod glosowanie przyjgcie Regulaminu glosowania
przedstawionego radnym przez PrzewodniczacQ Komisji Skrutacyjnej.
W wvniku przeprowadzonego glosowania. w kt6rvm uczestniczvlo 25 radnvch za orzvieciem
ww. Regulaminu glosowania radni ooowiedzieli sie iednomv6lnie, slos6w przeciwnvch oraz
wstrzvmuiacvch sie nie stwierdzono.

W rezultacie dokonanego glosowania Regulamin glosowania wyboru radnego na
Przewodn iczqcego Rady Miasta Wloclawek zostal przyjety przez Radq Miasta.

Nastqpnie cztonkowie Komisji Skrutacyjnej przekazali radnym obecnym na sali obrad, karty
do giosowania w celu dokonania wyboru, natomiast Przewodniczqca Komisji Skrutacyjnej
radna Agnieszka Chmielewska kolejno zgodnie z listq obecnoici odczytywata nazwiska
radnych, kt6rzy oddawali swoje giosy umieszczajqc je w przygotowanej do tego celu urnie
wyborcze.j.
Po zakoficzeniu aktu gfosowania Komisja Skrutacyjna wraz z zabezpieczonq urnq wyborczq
opu5cila salq obrad udajqc siq do Biura Rady Miasta, aby dokonad przeliczenia oddanych
glos6w oraz sporzqdzenia protokofu z przeprowadzonego glosowania.

W celu dokonania ww. czynno6ci przez Komisjq Skrutacyjnq Wiceprzewodn iczEcy Raoy
Miasta oglosil przerwq w obradach sesyjnych do czasu zakodczenia pracy ipowrotu Komisji
Skrutacyjnej na sa lq obrad.
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Przerwo w obrodoch sesyjnych.

Wznowienie obrod po przerwie.

Wznawiajqc obrady po przerwie Wiceprzewod n iczqcy
zwr6cit siq do Przewodniczacej Komisji Skrutacyjnej
Skrutacyjnej oraz podanie wynik6w gfosowania.

Rady Miasta radny Janusz Dqbczyriski

o przedstawienie protokofu Komisji

Przewodniczaca Komisii Skrutacvinei radna Agnieszka Chmielewska odczytala protok6l
Komisji Skrutacyjnej powofanej w trakcie obrad XXV|ll sesji Rady Miasta Wloclawek dla
wyboru Przewod niczqcego Rady Miasta Wloclawek informujqc, 2e Pan radny Krzysztof
Kukucki wybrany zostat PrzewodniczQcym Rady Miasta Wloclawek. W protokole
stwierdzono, ie za wyborem radnego Krzysztofa Kukuckiego oddano 14 glos6w, przy 10
glosach przeciwnych oraz 1 glosie bez dokonania wyboru. W giosowaniu udziat wziqlo 25

radnych.

Protok6l Komisji Skrutacyjnej stanowi zalqcznik do niniejszego protokotu.

Po ogloszeniu wynik6w glosowania Wiceprzewod n iczqcy Rady Miasta radny Janusz

Dqbczyrlski poddai pod glosowanie przyjqcie projektu uchwaly w sprawie wyboru
Przewod niczqcego Rady Miasta Wloclawek, kt6ry w 5 1 otrzymuje brzmienie:
Przewodniczqcym Rady Miasta Wloclawek w glosowaniu tajnym wybrany zostal radny

Krzysztof Kukucki.
W wvniku qtosowania przeprowadzonego przv udziale 24 radnvch za przvieciem proiektu

uchwatv opowiedzialo sie 15 radnvch, przv 3 glosach przeciwnvch oraz 6 giosach

wstrzvmuiacvch sie.

Wobec powyiszego Wiceprzewod niczqcy Rady Miasta radny Janusz Dqbczytiski gratulujqc

radnemu Krzysztofowi Kukuckiemu objecia funkcji Przewodn iczqcego Rady Miasta
poinformowal, 2e w rezultacie dokonanego glosowania Rada Miasta przyjqta uchwatq w
zaproponowanym brzmieniu. Ponadto Wiceprzewod n iczqcy Rady Miasta stwierdzil, i2 w
zwiqzku z dokonanym wyborem Przewodn iczqcego Rady dalsze prowadzenie obrad XXV|ll

sesji Rady Miasta przekazuje Panu radnemu Krzysztofowi Kukuckiemu Przewodn iczqcemu

Radv Miasta Wloclawek.

Gtos zabral radny Jaroslaw Chmielewski, kt6ry pogratulowaf Panu radnemu wyboru na

funkcjq Przewod n iczqcego Rady Miasta iyczqc, aby stal na straiy przestrzegania prawa i

dziaial na rzecz rozwoju miasta.
Gratulacje Panu radnemu Krzysztofowi Kukuckiemu zloiyl tak2e w imieniu Klubu radnych SLD

radny Jaroslaw Hupalo wyraiajqc nadziejq, ie bqdzie wsp6lpracowal ze wszystkimi klubami
rad nvch w Radzie Miasta.
Przewodniczqcy Rady Miasta radny Krzysztof Kukucki podziqkowal za dokonany wyb6r i

zadeklarowal, ie dolo2y wszelkich staraf aby dobrze wypelniai powierzonq funkcjq dziatajqc

w interesie mieszkaric6w. Pomimo wystepujEcych r6inic Pan radny jest przekonany, ie w

-LO



zgodzie, porozumieniu i merytorycznie bqdzie mo2na osiqgnqi porozumienia dla dobra
mieszkaric6w Wloclawka. Ponadto Pan radny podzigkowal bylemu Przewod niczqcem u Rady
za dotychczasow4 pracq i umiejqtno6ci wsp6lpracy ponad podzialami.

Uchwala - zaiacznik do protokolu.

Ad.5
Projekt uchwaly w sprawie odwofania Przewodniczqcego Komisji Porzqdku Prawnego i

Publicznego.

Wprowadzenia do przedmiotowego zagadnienia dokonala wnioskodawczyni projektu
uchwafy radna Pani Ewa Szczepariska informujqc,2e do kompetencji Rady Miasta naleiy
m.in. wyb6r w drodze odrqbnej uchwaly Przewod niczqcych komisji stalych. Odwolanie
nastQpuje w tym samym trybie, je2eli tylko Rada uzna, ie jest to w jej ocenie celowe. Biorqc
powy2sze pod uwagq w imieniu grupy radnych, Pani radna wniosia o podjqcie uchwafy w
przedlo2onym brzmieniu.

Opinia Komisii stalei Radv Miasta
Projekt uchwaly rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Porzqdku Prawnego i

Publicznego. W imieniu Komisji opiniq w tej sprawie przedstawif Radzie Miasta
Przewodn iczqcy radny Damian Chelminiak.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Krzysztof Kukucki poinformowat, ie otwiera dyskusjq nad

ww. zagadnieniem.

W dvskusii udziat wzieli:
Radny Janusz Dqbczyriski w imieniu Klubu radnych PIS zapytal o merytoryczne przeslanki

odwotania z funkcji Przewod n iczEcego Komisji radnego Damiana Chefminiaka czy sq to
wylqcznie dzialania natury politycznej.
Radna Olga Krut-Horonziak stwierdzifa, i2 wla6ciwym byloby wymienianie nazwisk os6b

kt6rych dotyczy uchwala poniewat gdy chodzito o osobQ Pani radnej, kt6ra zostala odwolana
z funkcji Przewodniczqcej Komisji to w6wczas nazwisko Pani radnej byto wymieniane. A

zatem zdaniem Pani radnej spetniajqc wymogi prawne uchwate nale2y odczytai w catoici
gdy2 odwolanie ze stanowiska nie powinno byd anonimowe.
Przewodniczacv Komisii Porzadku Prawnego i Publicznego radnv Damian Chelminiak

wyja6nil, ie byl Przewodniczacym ww. Komisji natomiast opinia odczytana Radzie Miasta

dotyczy uchwaly o odwofanie Przewodniczqcego Komisji bez wzglqdu na osobq petniEcQ tq
fu n kcjq.
Przewodniczacv Radv Miasta radnv Krzvsztof Kukucki wyjaSnif, ie nie wystqpujq 2adne

wqtpliwosci gdy2 decyzjq Rady Miasta Przewodniczqcy Komisji zostal wybrany ze

wskazaniem osoby i nie naleiy traktowai tego aktu jak anonimu ponadto uchwala w tej
sprawie zostaia opublikowana do wiadomosci wszystkich r6wnie2 mieszkafic6w miasta, a

zatem stawiane zarzuty nie majq umocowania prawne8o.

Radna Olga Krut-Horozniak stwierdzifa, ie Przewodniczqcy Rady powinien przestrzegai
obowiqzujqcego prawa, Rada Miasta podejmuje wa2ne decyzje w zwiEzku z tym
obowiqzkiem prawnym jest wskazanie z nazwiska osoby radnego, kt6ry zostaje odwolany a
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nie wylqcznie z funkcji ponadto radni nie posiadaja stosownej uchwaly nad kt6rQ maja
procedowad.

Radna Ewa Szczepa6ska wyja(nila, 2e Rada Miasta proceduje obecnie nad projektem
uchwaty w sprawie odwotania Przewod n iczqcego Komisji Porzqdku Prawnego ipublicznego,
kt6ry w 5 1 posiada imienny zapis, kt6ry dotyczy radnego Damiana Chelminiaka, a zatem Jesr
to zgodne z literq prawa.
Sekretarz Miasta Pani Wieslawa Konopczvdska wyjafniia, ie akt wyboru sklada siq z dw6ch
element6w, pierwszy jako akt samego wyboru, kt6ry ma charakter konstytutywny oraz
uchwafa, kt6ra ma charakter deklaratoryjny istwierdza okre(lony wynik wyboru. Zasaoy
techniki prawodawczej pozwalaja na pewna og6lnoSi w tytule. Dlatego w uchwalach
dotyczqcych wyboru przewodn iczqcego Rady Miasta czy tei w sprawie odwofania
przewod n iczqcego komisji uszczeg6lowien ie stanowi 51w kt6rym okre6lono z imienia i

nazwiska osobq, kt6rq siq odwoluje z funkcji lub powotuje do petnienia funkcji, jest to
zgodne z zasadami techniki prawodawczej.
Wiceprzewodniczacv Radv Miasta radnv Janusz Debczvriski stwierdzif, 2e brak uchwaiy nad
kt6rq proceduje Rada jest niedopuszczalny i stanowi naruszenie prawa. W zwiqzku z tym Pan
radny zaproponowal przerwq w obradach, aby wnioskodawcy przygotowali dla radnycn
wszystkie projekty uchwaf dotyczqce wyboru iodwolania, kt6re majq byd procedowane
podczas dzisiejszych obrad sesyjnych.
Przewodniczacv Radv Miasta radnV Krzvsztof Kukucki wyjaSnit,2e wszystkie projekty uchwal
zostaly przekazane poprzedniemu Przewodn iczqcego Rady Miasta, niemniej jednak Pan
Przewodniczqcy oglosil przerwq w obradach sesyjnych, aby radni otrzymali wszystkie
niezbqdne projekty uchwat dotyczqce poruszanych kwestii, kt6re bqdq przedmiotem obrad
sesyjnych.

Przerwo w obradoch sesyjnych.

Wznowienie obrad po przerwie-

Wznawiajqc obrady po przerwie PrzewodniczEcy Rady Miasta radny Krzysztof Kukucki
poinformowaf, 2e projekty uchwal zostaly przekazane radnym a zatem wznawiajEc
procedowanie zapytaf czy sq ze strony radnych zapytania lub uwagi.

Wobec braku zgtoszei do zabrania gtosu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod
gtosowanie przyjqcie projektu uchwafy w sprawie odwolania Przewodn iczqcego Komisji
Porzqdku Prawnego i Pu blicznego.
W wvniku gtosowania przeprowadzonego z udzialem 25 radnvch za podieciem uchwafv
oDowiedzialo sie 15 radnvch. przv 8 glosach orzeciwnvch oraz 2 gfosach wstrzvmuiacvch sie.

W zwiqzku z powyiszym Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e uchwala zostala
podjqta przez Radq Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Uchwata stanowi zalacznik do orotokolu.
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Ad.5
Projekt uchwaly w sprawie wyboru Przewodniczqcego Komisji Porzqdku prawnego i
Publicznego.

Przedmiotowy projekt uchwaly przedstawila radna Pani Ewa Szczepariska informujqc,2e do
kompetencji Rady Miasta naleiy m.in. wyb6r w drodze odrqbnej uchwaly Przewod n iczqcych
komisji stalych. W zwiqzku z odwofaniem radnego Damiana Chelminiaka z funkcji
Przewod niczqcego Komisji Porzqdku Prawnego iPublicznego Rady Miasta, zaszta potrzeba
dokonania wyboru nowego Przewod niczqcego. Biorqc pod uwagQ wyniki przeprowadzonego
giosowania zasadne jest podjQcie przedmiotowej uchwaty bez uzasadnienia politycznego.

Opinia Komisii stalei Radv Miasta
Przedmiotowy projekt uchwaly rozpatrzyta oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Porzqdku
PrawneBo i Publicznego. W zwiAzku z odwolaniem Przewod n iczqcego Komisji opinie w
przedmiotowej sprawie przedstawila Radzie Miasta radna Katarzyna Zarqbska czlonek
Komisii.

Otwierajqc dyskusjq w sprawie ww. projektu uchwaly Przewodniczqcy Rady Miasta poprosil
r6wnie2 o zglaszanie kandydatur radnych na funkcjq przewodn iczqcego komisji.

W dvskusii udziat wzieli:
Radna Ewa Szczepariska zgtosita kandydature radnej Katarzyny Zarqbskiej na funkcje
Przewodniczqcej Komisji Porzqdku Prawnego i Publicznego, kt6ra wyrazita zgodq na

kandydowanie.
Radnv Jaroslaw Chmielewski stwierdzil, 2e w miesiqcu listopadzie ubieglego roku na wniosek
Klubu radnych SLD zostala odwolana z funkcji Przewodniczqcej Komisji Pani radna Katarzyna
Zarqbska. W6wczas Pani radna wyrazila sw6j protest twierdzqc, ie SLD uprawia hucpq
politycznq. Obecnie Pani radna ponownie jest zglaszana na tq funkcjq a zatem sytuacja siq
powtarza. Niemniej jednak Pan radny skierowai zapytanie do Prezydenta Miasta czy prawdE
jest oraz na jakie stanowisko zostal w ostatnim czasie powofany mq2 Pani radnej Katarzyny
Zarqbskiej w Urzqdzie Miasta Wtoclawek.
Wobec braku zgloszei innych kandydatur Przewodniczqcy Rady Miasta radny Krzysztof
Kukucki poddal pod glosowanie wniosek o zamkniecie listy kandydat6w na funkcjQ
Przewodniczqcego Komisji Porzqdku Prawnego i Publicznego..
W wvniku przeprowadzonego glosowania za ww. wnioskiem opowiedzialo sie 19 radnvch
przv braku gios6w przeciwnvch oraz 4 gfosach wstrzvmuiacvch sie, A zatem wniosek uzvskai
akceptacie Radv Miasta ilista kandvdat6w zostala zamknieta.

Odpowiadajqc na pytanie radnego Jaroslawa Chmielewskiego Prezvdent Miasta dr Marek
Woitkowski poinformowal, 2e Pan Pawel Zarqbski wygral konkurs na stanowisko w Wydziale
Rozwoju Miasta i zajmowai siq bqdzie rejestracja dzialalnoici gospodarczej, ponadto
pracowal tam jui kilka lat temu.
Radna Katarzvna Zarebska odnosz4c siq do wypowiedzi radnego Jaroslawa Chmielewskiego
poinformowafa, 2e mqi Pani radnej Pan Pawel Zarqbski pracowal w Urzqdzie Miasta za

kadencji Prezydenta Wtadyslawa Skrzypka, pracowal r6wniei w czasie trwania kadencji
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Prezydenta Pana Andrzeja Pafuckiego w zwiqzku z tym paniE radnq dziwi pytanie radnego
Jaroslawa Chmielewskiego, kt6re jest dla Pani radnej niezrozumiale.

Po zakoriczeniu dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta radny Krzysztof Kukucki poinformowal,
i2 Rada Miasta dokonuje wyboru przewodn iczqcego komisji zwyklq wiqkszoSciq glos6w, w
gfosowaniu jawnym. W zwiqzku z powyiszym pan przewodniczqcy Rady poddat pod
glosowanie kandydaturq radnej Katarzyny Zarqbskiej na funkcjq Przewodniczqcej Komisji
Porzqd ku Prawnego i Publicznego.
W wvniku przeprowadzonego gtosowania z udzialem 25 radnvch za ww. kandvdatura
oDowiedziafo sie 16 radnvch przv 6 glosach przeciwnvch oraz 3 giosach wstrzvmuiacvch sie.
Glos zabrala radna Katarzyna Zarqbska Przewodniczqca Komisji porzqdku prawnego i

Publicznego, kt6ra dziqkujqc za zaufanie stwierdzila, 2e nadal bqdzie wykonywala swo;q
pracq kierujqc siq wzglqdami merytorycznymi a nie politycznymr.

W dalszej kolejno6ci procedowania Przewodniczacy Rady Miasta poddai pod gtosowanie
przyjqcie projektu uchwafy w sprawie wyboru Przewodniczqcej Komisji porzqdku prawnego i

Publicznego, zgodnie z kt6rym w 5l stwierdza siq wyb6r radnej Katarzyny Zarqbskiej na
fu nkcjg Przewodniczqcej Komisji.
W wvniku przeprowadzonego gfosowania z udzialem 25 radnvch za przyieciem uchwalv

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Krzysztof Kukucki gratulujqc pani radnej Katarzynre
Zarqbskiej wyboru na funkciq Przewodniczqcej ww. Komisji poinformowal, ie w rezultacre
dokonanego gtosowania uchwata zostala podjqta przez Radq Miasta w zaproponowanym
brzmieniu.

Uchwala stanowi zalqcznik do protokotu.

Ad.7
Projekt uchwaty w sprawie odwolania przewodniczqcego Komisii Gospodarki Miejskiej i
Ochrony Srodowiska.

Wprowadzenia do projektu uchwaly dokonala radna pani Ewa Szczepa6ska, kt6ra
poinformowata, 2e do kompetencji Rady Miasta nale2y m.in. wyb6r w drodze odrqbnej
uchwaly Przewod niczqcych komisji stafych. odwolanie nastepuje w tym samym trybie, ie2eli
tylko Rada uzna, ,e jest to w jej ocenie celowe. Biorqc powyisze pod uwagq w imieniu grupy
radnych Pani radna wniosla o podjqcie uchwaty w przedloionym brzmieniu.

Opinia komisii stalei Radv Miasta
Projekt uchwaly rozpatrzyta oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja porzqdku prawnego 

r

Publicznego. Opiniq w tej sprawie przedstawila Radzie Miasta Przewodniczaca Komisii radna
Katarzyna Zarqbska.

PrzewodniczQcy Rady Miasta radny Krzysztof Kukucki poinformowal, ie otwiera dyskusjq nad
ww. zagadnieniem.
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Wobec braku zgtoszeri do zabrania gtosu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddaf pod
gtosowanie przyjecie projektu uchwaiy w sprawie odwolania Przewod niczqcego Komisji
Gospodarki Miejskiej i Ochrony Srodowiska.
W wvniku glosowania przeprowadzoneeo z udziafem 25 radnvch za oodieciem uchwalv
oDowiedziafo sie 14 radnvch, przv 9 slosach przeciwnvch oraz 2 glosach wstrzvmuiacvch sie.

W zwiqzku z powyiszym Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, ie uchwala zostata
podjQta przez Radq Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

O glos poprosii odwoiany z funkcji Przewodniczqcego Komisji Gospodarki Miejskiej i

Ochrony Srodowiska radny Dariusz Jaworski, kt6ry ztoiyi podziqkowania wszystkim czlonkom
komisji za dotychczasowq wsp6lpracq deklarujqc dalszy aktywny udzial w pracach komisji
Przewodniczqcy Rady Miasta radny Krzysztof Kukucki jako czlonek Komisji Gospodarki
Miejskiej i Ochrony Srodowiska podziqkowat radnemu Dariuszowi Jaworskiemu za
przewodniczenie oraz dotychczasowa prace na rzecz Komisji.

Uchwala stanowi zalEcznik do protokolu,

Ad,8
Projekt uchwaiy w sprawie wyboru Przewodniczqcego Komisji Gospodarki Miejskiej i
Ochrony Srodowiska.

Przedmiotowy projekt uchwaly przedstawila radna pani Ewa Szczepariska informujqc, ie do
kompetencji Rady Miasta nale2y m.in. wyb6r w drodze odrqbnej uchwaty przewodn iczqcych
komisji staiych. W zwiqzku z odwolaniem radnego Dariusza Jaworskiego z funkcji
Przewodn iczqcego Komisji Gospodarki Miejskiej iOchrony Srodowiska Rady Miasta, zaszfa
potrzeba dokonania wyboru nowego Przewod n iczqcego. Biorqc pod uwage wyniki
przeprowadzonego gfosowania zasadne jest podjqcie przedmiotowej uchwaly.

Opinia komisii stafei Radv Miasta.
Projekt uchwaly rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowafa Komisja porzqdku prawnego i

Publicznego. w imieniu Komisji opiniq przedstawiia Radzie Miasta przewodniczqca Komisji
radna Katarzyna Zarqbska.

Otwierajqc dyskusjq w przedmiotowej sprawie Przewodniczqcy Rady Miasta radny Krzysztof
Kukucki zwr6cil siq do radnych o zglaszanie propozycji kandydatur do objqcia ww. funkcji.

Radny Jaroslaw Hupalo w imieniu Klubu radnych SLD na funkcjq przewodn iczqcego Komisji
Gospodarki Miejskiej i Ochrony Srodowiska zgtosil kandydaturq radnego Stanisiawa
Wawrzon koskiego, kt6ry wyrazil zgodq na kandydowanie.

wobec braku zgtoszerl innych kandydatur przewodniczqcy Rady Miasta radny Krzysztof
Kukucki poddaf pod glosowanie wniosek o zamkniqcie listy kandydat6w na funkc;q
Przewod niczQcego Komisji Gospodarki Miejskiej i Ochrony Srodowiska.
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w wvniku przeprowadzoneqo gtosowania za ww.wnioskiem opowiedzialo sie 16 radnvch

akceptacie Radv Miasta.

komisji staiej.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Krzysztof Kukucki poinformowal, 2e przewodn iczqcego
Komisji Gospodarki Miejskiej i ochrony Srodowiska Rada Miasta wybiera zwykfq wiqkszo6ciq
gtos6w w glosowaniu jawnym. W zwiqzku z tym pan przewodniczQcy poddai pod glosowanie
kandydaturq radnego Stanisfawa Wawrzonkoskiego na funkcjq przewodn iczQcego ww.

w dalszej kolejnosci procedowania przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod giosowanie
przyiqcie projektu uchwaly w sprawie wyboru przewodn iczqcego Komisji Gospodarki
Miejskiej i ochrony srodowiska, zgodnie z kt6rym w g l stwierdza siq wyb6r radnego
stanislawa wawrzonkoskiego na funkcjq przewodn iczqcego Komisji Gospodarki Miejskiej i
Ochronv Srodowiska.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Krzysztof Kukucki poinformowal, 2e w rezultacre
dokonanego glosowania uchwaia zostala podjQta przez Radq Miasta w zaproponowanym
brzmieniu.

Uchwata stanowi zalQcznik do protokolu.

Ad.9
Projekt uchwaly w sprawie odwolania przewodniczqcej Komisji Edukacji.

wprowadzenia do projektu uchwary dokonala radna pani Ewa szczepafska informuiqc,2e
do kompetencji Rady Miasta nale2y m.in. wyb6r w drodze odrqbnej uchwaty
Przewodn iczqcych komisji stalych. odwofanie nastqpuje w tym samym trybie, je2eli tylko
Rada uzna , ie jest to w jej ocenie celowe. Biorac powy2sze pod uwagq w imieniu grupy
radnych, Pani radna wnios.la o podjqcie uchwaly w przedfoionym brzmieniu.

Opinia komisii stalei Radv Miasta
Projekt uchwaty rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowafa Komisja porzqdku prawnego 

i
Publicznego. opiniq w tej sprawie przedstawita Radzie Miasta przewodniczqca Komisji raona
Katarzyna Zarqbska.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Krzysztof Kukucki poinformowal,2e otwiera dyskusiq nad
ww. zagadnieniem.

wobec braku zgloszef do zabrania gtosu w dyskusji przewodniczqcy Rady Miasta poddai pod
gfosowanie przyiQcie projektu uchwafy w sprawie odwoiania przewodniczqcej Komrsji
Edu kacii.
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W wvniku gtosowania przeprowadzonego z udzialem 25 radnvch za podieciem uchwalv
opowiedziaio sie 14 radnvch, przv 10 glosach orzeciwnvch oraz 1 glosie wstrzvmuiacvm sie.

W zwiqzku z powy2szym Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e uchwala zostafa
podjqta przez RadQ Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

O gtos poprosila odwolana z funkcji Przewodniczacej Komisji Edukacji radna Mariola
Gawlowska, kt6ra zloiyfa podziqkowania wszystkim czlonkom komisji za dotychczasowq
wsp6tpracq deklarujqc dalszy aktywny udziat w pracach komisji. pani radna podziqkowala
r6wniei za wsp6fpracq Prezydentowi Miasta oraz Pani Wiceprezydent.
Radny Janusz Dqbczyfski Przewodniczqcy Klubu radnych piS podziqkowaf odwolanym z

funkcji przewod niczqcych komisji radnym - czlonkom pls, pani Marioli Gawtowskiej oraz
Panu Dariuszowi Jaworskiemu za dotychczasowE dwuletnia dobrq pracq, kt6ra z pewnodciq
zasfuguje na uwage mieszkaficdw miasta.

Uchwala stanowi zalqcznik do protokotu.

Ad. 10
Projekt uchwaty w sprawie wyboru przewodniczqcego Komisji Edukacji.

PrzedmiotowE uchwatq wprowadzila r6wniei radna pani Ewa szczepafiska informuiEc, 2e do
kompetencii Rady Miasta nale2y m.in. wyb6r w drodze odrqbnej uchwaiy przewodn iczqcycn
komisji stalych. w zwiqzku z odwotaniem radnej Marioli Gawfowskiej z funkcji
Przewodniczqcej Komisji Edukacji, zaszla potrzeba dokonania wyboru nowego
Przewodn iczqcego. BiorEc pod uwagq wyniki przeprowadzonego glosowania zasadne jest
podjqcie przedmiotowej uchwary.

Opinia komisii stalei Radv Miasta.
Projekt uchwaty rozpatrzyia oraz pozytywnie zaopiniowara Komisja porzqdku prawnego 

I

Publicznego. w imieniu Komisji opinig przedstawila Radzie Miasta przewodniczqca Komisji
radna Katarzyna Zarqbska.

otwieraiqc dyskusiq w przedmiotowej sprawie przewodniczqcy Rady Miasta radny Krzysztof
Kukucki zwr6cil siq do radnych o zgiaszanie kandydatur radnych do obiqcia ww. funkcji.

Radna Ewa szczepadska w imieniu Klubu radnych po na funkciq przewodniczqcej Komisji
Edukacji zglosila kandydaturQ radnej Agnieszki Chmierewskiei, kt6ra wyrazira zgodq na
kandydowanie.

Wobec braku zgloszeri innych kandydatur
Kukucki poddat pod glosowanie wniosek
Przewodniczqcego Komisji Edukacji.

Przewodniczacy Rady Miasta radny Krzysztof
o zamkniqcie listy kandydat6w na funkcjq
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Przewodniczqcy Rady Miasta radny Krzysztof Kukucki poinformowal,2e przewod n iczAcego
Komisji Edukacji Rada Miasta wybiera zwykfq wiqkszoSciq glos6w w glosowaniu jawnym. W
zwiazku z tym Pan Przewodniczacy poddal pod glosowanie kandydaturq radnej Agnieszki
Chmielewskiej na funkcjq Przewodniczqcej ww. komisji stalel.
W wvniku glosowania przeprowadzonego z udzialem 25 radnvch za ww. kandvdatura
ooowiedzialo sie 15 radnvch przv 8 glosach przeciwnvch oraz 2 glosach wstrzvmuiacvch sre.

W dalszej kolejnoSci procedowania Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod glosowanie
przyjqcie projektu uchwaly w sprawie wyboru Przewodniczqcej Komisji Edukacji, zgodnie z

kt6rym w 5 1 stwierdza siq wyb6r radnej Agnieszki Chmielewskiej na funkcjq
Przewodniczqcej Komisji Edukacji.
w wvniku glosowania orzeprowadzonego z udzialem 24 radnvch za przvieciem uchwalv

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Krzysztof Kukucki poinformowal, ie w rezultacre
dokonanego glosowania uchwafa zostaia podjqta przez Radq Miasta w zaproponowanym
brzmieniu.
Uchwala stanowi zalqcznik do protokolu.

Po zakoiczeniu procedowania nad ww. punktem porzqdku obrad przewodniczqcy Rady
Miasta radny Krzysztof Kukucki ogtosil przerwQ w obradach do godz. L410.

o glos poprosil Przewodnicz4cy Komisji Gospodarki Miejskiej iochrony Srodowiska, krory
poinformowal, 2e w zwiqzku z faktem, i2 do przewodn iczqcego Rady zostaf zgtoszony projekt
uchwaly w sprawie wyraienia woli utworzenia sp6tki prawa handlowego realizuiqcej zadanra
wlasne gminy w zakresie gminnego budownictwa mieszkaniowego w przerwie obrad
odbqdzie siq posiedzenie Komisji Gospodarki Miejskiej i ochrony 5rodowiska w celu
rozpatrzenia ww. zagadnienia. A zatem czionkowie Komisji proszeni sa o spotkanie w tej
sprawie w sali nr 20.

Przerwo w obrodach sesyjnych

Wznowienie obrod po przerwie.

Przed przystqpieniem do realizacji porzqdku obrad glos zabral radny Jaroslaw Huparo
Przewodniczqcy Klubu radnych sLD, kt6ry zglosil wniosek o rozszerzenie porzqdku obrao o
nastepujEce projekty uchwal:
- projekt uchwaly w sprawie wyraienia woli utworzenia sp6lki prawa handlowego

realizuiqcej zadania wlasne gminy w zakresie gminnego budownictwa mieszkaniowego,
- projekt uchwaty w sprawie przyjqcia rezygnacji z funkcji Wiceprzewod niczqcego Rady

Miasta Wloclawek,
- projekt uchwaly w sprawie wyboru Wiceprzewodn iczqcego Rady Miasta Wloctawek.

sre.



W wVniku dokonaneAo giosowania z udzialem 21 radnvch za rozszerzeniem porzadku obrao
o ww. uchwale opowiedzialo sie 17 radnvch przv 2 glosach przeciwnvch oraz 2 glosach

Wobec braku innych propozycji zmian, uwag oraz gtos6w sprzeciwu ze strony radnych
Przewodniczqcy Rady Miasta radny Krzysztof Kukucki poddal pod glosowanie rozszerzenie
porzqdku obrad o projekt uchwaly w sprawie wyraienia woli utworzenia sp6lki prawa
handlowego realizujqcej zadania wlasne gminy w zakresie gminnego budownictwa
mieszkaniowego i rozpatrzenie tego zagadnienia w punkcie nr 11 porzqdku obrad.
W wvniku dokonanego giosowania z udziatem 21 radnvch za rozszerzeniem porzadku obrad
o ww. uchwale opowiedziato sie 14 radnvch przv 5 slosach przeciwnvch oraz 2 glosach
wstrzvmuiacvch sie.
Nastqpnie Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod gtosowanie rozszerzenie porzqdku obrad
o projekt uchwaly w sprawie przyjqcia rezygnacji z funkcji Wiceprzewod niczqcego Rady
Miasta Wioctawek i rozpatrzenie zagadnienia w punkcie nr 12.

wstrzvmuiacvch sie.
Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod gfosowanie kolejnq propozycje rozszerzenia
porzqdku obrad o projekt uchwaly w sprawie wyboru Wiceprzewod n iczqcego Rady Miasta
Wioclawek i procedowanie nad uchwalq w punkcie nr 13.
W wVniku dokonanego gfosowania z udzialem 23 radnvch za rozszerzeniem porzadku obrad
o ww. uchwale opowiedziafo sie L5 radnvch przv 4 elosach przeciwnvch oraz 4 giosach
wstrzvmuiacvch sie.
A zatem w rezultacie przeprowadzonych glosowari Rada Miasta w dalszej czq(ci posiedzenia
obradowai bqdzie wedlug zmienionego porzqdku obrad.

Ad. 11
Projekt uchwaly w sprawie wyraienia woli utworzenia sp6lki prawa handlowego
realizujqcej zadania wlasne gminy w zakresie gminnego budownictwa mieszkaniowego,

wprowadzenia do zagadnienia w imieniu Klubu radnych sLD dokonal przewodniczqcy Klubu
radny Jaroslaw Hupalo, kt6ry poinformowal, ie zgodnie z postanowieniami art. 7 ust.1
ustawy z dnia 8 marca 1990r, o samorzqdzie gminnym zaspokajanie zbiorowych potrzeb
wsp6lnoty naleiy do zadari wiasnych gminy. Zadania wtasne gminy obejmujq zgodnie z

ustawa m.in. gminne budownictwo mieszkaniowe. Gospodarka komunalna, zgodnie z art.2
ustawy z dnia 20 grudnia 1996r. o gospodarce komunalnej mo2e byi prowadzona przez
jednostki samorzqdu terytorialnego w szczeg6lno6ci w formach samorzqdowego zakladu
bud2etowego lub sp6tek prawa handlowego. Artykul 9 ww. ustawy stanowi, i2 jednostki
samorzqdu terytorialnego mogq tworzyi m.in. sp6lki z ograniczonq od powiedzia Inosciq lub
sp6iki akcyjne, a takie mogE przystepowai do tych sp6lek. W celu realizacji jednego z
podstawowych zadari wtadz publicznych jakim jest prowadzenie polityki sprzyjajqcej
zaspokojeniu potrzeb mieszkaniowych obywateli, w szczeg6lnofci jako przeciwdzialan re
bezdomno6ci, wspieranie rozwoju budownictwa socjalnego, zapewnienie lokali socjalnych i

zamiennych, a takie zaspokajanie potrzeb mieszkaniowych gospodarstw domowych o
niskich dochodach jak r6wnie2 wspieranie dzialari obywateli zmierzajqcych do uzyskania
wlasnego mieszkania zasadnym jest, a nawet koniecznym jest podiqcie niniejszej uchwary.
Uchwala ma charakter intencyjny, jednak2e maiqc na uwadze, ie o wyborze sposobu
prowadzenia i form gospodarki finansowej postanawiaiq organy stanowiqce jednostek
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samorzAdu terworialnego Pan radny wni6sl o podjqcie przez Radq Miasta uchwaly w
proponowanym brzmieniu.

Opinia Komisii stalei Radv Miasta
Projekt uchwaty w powyiszej sprawie rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja
Gospodarki Miejskiej i ochrony Srodowiska, kt6ra przedstawii Radzie Miasta przewodniczqcy
Komisji radny Stanisfaw Wawrzonkoski.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Krzysztof Kukucki poinformowal,2e otwiera dyskusjq nad
ww. zagadnieniem.

W dvskusii udziaf wzieli:
Radnv J6zef Mazierski stwierdzif, 2e radni pts zawsze popierali rozw6j budownictwa
mieszkaniowego na terenie miasta a takie proponowali jego realizacjq wsp6lnie z MTBS.
Wniosek w tej sprawie uzyskal akceptacjQ Rady Miasta podczas debaty nad projektem
uchwaly w sprawie wieloletniego gospodarowania zasobem mieszkaniowym gminy w kt6rym
zapisano r6ine formy tworzenia, pozyskiwania a tak2e wsp6tpracy z innymi podmiotami na
rzecz rozwoju mieszkalnictwa gminnego. w zwiqzku z tym pan radny zakwestionowal sens
utworzenia spdlki w sytuacji, w kt6rej miasto posiada ponad 44 %o udzial6w w MTBS i naleiy
wsp6lpracowai z tym podmiotem wzorem innych miast, kt6re w ten spos6b dzialajq jak np.
miasto Toru6, kt6re na budownictwo z udziatem TBS przeznacza L1 mln. zl. Tworzenie
kolejnej sp6tki w sytuacji gdy to zagadnienie jest zadaniem wlasnym gminy, kt6ra posiada
kompetentne wydziafy do prowadzenia tego rodzaju inwestycji jest wqtpliwe i pozbawione
se nsu.

Radnv Jaroslaw Chmielewski stwierdzil, ie poczqtek wsp6lpracy dw6ch klub6w w Radzie
Miasta rozpoczql siq od utworzenia nowego podmiotu jakim jest sp6lka prawa handlowego.
Zdaniem Pana radnego nie jest to dobry pomysl, ponadto nie przedstawiono iadnycn
symulacji dotyczqcych koszt6w dzialalno(ci sp6fki, jej kapitafu zaio2ycielskiego czyli tych
6rodk6w kt6re mo2na byloby przeznaczyi na budowq mieszkar{. pomimo uplywu dwuletniej
kadencji iadne dzialania ze strony prezydenta Miasta w zakresie budownictwa
mieszkaniowego nie zostaly podjqte pomimo konkretnych propozycji ze strony bylej pani
Wiceprezydent Moniki Berger czy Klubu radnych plS. Czas do korica kadencji nale2y
wykorzystai do budowy mieszkari a nie do utworzenia kolejnego podmiotu generujqcego
Srodki finansowe na swoiq dzialalnoii. pan radny poruszyl tak2e kwestie organizacyne
zwiazanie z utworzeniem sp6lki, zanegowal zasadno6i je.i utworzenia proszqc ponadto o
wycofanie siq z tego pomyslu chyba , ie chodzi o zagospoda rowanie kadrowe m.in.
kolejnego prezesa czy tei czlonk6w rady nadzorczej. Zdaniem pana radnego najlepszym dla
mieszkaric6w oczekuiqcych na lokale mieszkalne byloby przystqpienie do budowy a nie
tworzenie kolejnej sp6lki z udzialem miasta.
Radnv Janusz Debczvriski poinformowai, 2e w pelni podziela opinie zaprezentowane przez
przedm6wc6w na temat projektu uchwaly, pis zawsze optowai za rozwojem budownictwa
komunalnego czego dowodem sq dziafania Rzqdu kt6ry wprowadza program,,mieszkanie
plus" do kt6rego zglaszaty siq samorzqdy np. miasto Toru6, a zatem prezydent naszego
miasta takie m6gf zglosii sw6j akces do programu. samorzqd posiada wystarczaiqce
instrumenty do rozwoju budownictwa, a zatem zbednym jest tworzenie kolejnego podmioru,
kt6ry bqdzie generowai koszty ale moie stanowii jak siq wyrazil pan radny fuchq dla swoich.



Pan radny zwr6cil r6wniei uwagq na uzasadnienie uchwafy przepisane z ustawy
samorzadowej proszQc, aby w przyszfosci podpis pod uzasadnieniem byl czytelny gdy2
rozwieje to wQtpliwo5ci co do osoby bqdqcej autorem uzasadnienia.
Radna Olga Krut-Horonziak zapytaia Prezydenta Miasta czy posiada wiedze na temat kto
podpisal siq pod uchwaiq gdyi trudno jest odczytai podpis a jest to zbyt powa2na sprawa,
aby bawii siq w zgadywanki.
Przewodniczacv Radv Miasta radnv Krzvsztof Kukucki wyja(nif, 2e wnioskodawcq uchwaly
jest Klub radnych SLD , Przewodniczqcym Klubu jest radny Jaroslaw Hupato, kt6ry podpisal
siq pod jej uzasadnieniem.
Radna Olsa Krut-Horonziak stwierdzila, ie powstanie takiego podmiotu stanowii bqdzie tzw.
gwoidi do trumny, a uchwala intencyjna nigdy nie zostanie zrealizowana podobnie jak
rewitalizacja o kt6rej Pani radna m6wila du2o wczelniej, kt6ra nie ma nic wsp6lnego z

dziataniami symulujqcymi rewitalizacjq jak np. ankiety. Mieszkaricy rozliczq dzialania
prowadzone na ka2dym polu biorqc takie pod uwagq prowadzonq kampaniq wyborczq
przeciwko SLD. Pani radna wyrazila siq, i2 Pan Prezydent wszedf w ciei inoc, to siq dzisiaj
stalo. Jak wynika z uzasadnienia uchwaly stworzona sp6lka ma zajmowai siq budownictwem
socjalnym. Biorqc pod uwagq metra2 oraz cenq za metr kwadratowy powierzchni w stosunku
do zapis6w zawartych w uchwale bud2etowej moina stwierdzii, ie beda to najdroisze
mieszkania socjalne w Polsce. Koszty powolania sp6lki prawa handlowego sE znaczne, a

zatem jakie byly kalkulacje uzyskania dochod6w z budownictwa socjalnego. PIS przelicytowal
swoje moiliwoSci przeciwstawienia siQ SLD oraz radnemu Andrzejowi Paluckiemu, kt6ry
zawsze jest blisko tam gdzie jest coi duie i drogie idlatego ka2da ztot6wka powinna byi
przed jej wydaniem dobrze sprawdzona. Stqd dzisiaj mamy ten wielogodzinny spektakl
trwajEcy podczas obrad sesyjnych.
Przewodniczacv Radv Miasta radnv Krzvsztof Kukucki jest mocno rozczarowany ostatniE
wypowiedziq, niemniej jednak Pan Przewodniczqcy zwr6cit uwagq na fakt, i2 Rada proceduje
nad uchwafq intencyjnE, kt6ra daje mo2liwo6ci organowi wykonawczemu przedstawienie
radnym propozycji rozwiqzania tego wieloletniego problemu w zakresie budownictwa
komunalnego z kt6rym boryka siq miasto.
Prezvdent Miasta dr Marek Woitkowski odni6sl siq do wypowiedzi Pani radnej Olgi Krut-
Horonziak iuwag na temat zawiedzenia oczekiwai wyborc6w a tak2e uwag dotyczqcych
sposobu uprawiania polityki. Pan Prezydent stwierdzil, ie nie bqdzie siq odnosil do
mitycznych projekt6w, kt6re miaty byd dzielem Pani Moniki Berger gdy2 o bytych
wsp6lpracown ikach nale2y m6wii dobrze lub wcale. Odpowiadajqc na pytania dotyczqce
budownictwa mieszkaniowego Pan Prezydent stwierdzil, i2 jest to uchwala intencyjna, dla
wyja6nienia Pan Prezydent dodal, 2e miasto przystqpito do programu ,,mieszkanie plus",
przedstawiciele miasta uczestniczyli w spotkaniu zorganizowanym przez Bank Gospodarstwa
Komunalnego, w chwili obecnej nie ma iadnych wytycznych do podjqcia dziala6. Natomiast
Rzqd zaklada realizacje programu powolujqc w samorzqdach sp6tkq celowq dotyczqcq
budownictwa mieszkaniowego. lstniejE trzy sposoby dziatalnoSci tj. budownictwo na
zasadzie wsp6ludzialu ze sp6lkq rzqdowq lub oddanie sp6lce rzqdowej 100% udzial6w bqdi
tei podjqcie dzialari w ramach samorzqdu. A zatem sq r6ine mo2liwo6ci natomiast uchwata
intencyjna o niczym nie przesqdza.
Radnv Jarosfaw Chmielewski nawiqzuiqc do wypowiedzi radnej Olgi Krut-Horozniak
dotyczqcej identyfikacji podpisu w uzasadnieniu uchwaty poinformowal, ie posiada dwa
uzasadnienia projektu uchwaiy, jedno podpisane jest przez prezydenta Miasta natomrasr
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drugie podpisat Pan radny Jaroslaw Hupa.lo, a zatem kto jest autorem procedowanego
projektu uchwaty.
Radnv Jarostaw Huoalo wyjasnii, ie w zwiqzku z tym iz zostaia zawiqzana koalicja, uchwalq
podpisal Prezydent i Przewodniczqcy Klubu radnych SLD, Swiadczy to o wsp6lnycn
dzialaniach w ramach podpisanego porozumienia programowego. W zwiqzku z tym og6lne
negowanie zamiaru podjecia pewnych wsp6lnych dzialari nie jest odpowiednie. Tworzenre
podmiotu bqdzie odbywai siq w spos6b transparentny iwszyscy bqdq mogli siq zapoznai z

podejmowanymi dzialaniami. Pan radny poruszyl r6wniei sprawQ wsp6lpracy z MTBS oraz
braku moiliwo5ci dojicia do wtasnodci lokalu. A tak2e moiliwojci budownictwa
komunalnego iwlasnoici lokali, kt6re budowane bqdq przez proponowany podmiot.
Radnv Krzvsztof Kowalski odni6sl siq do informacji przekazane.j przez prezydenta Miasta, ii
Rzqd w celu realizacji zadari zwiqzanych z budownictwem powofuje sp6lkq celowq. Zdaniem
Pana radnego takie dziafania w naszym miescie sq zbqdne poniewai MTBS moie realizowac
tego rodzaju zadania. Ponadto Pan radny przypomnial przewod n iczqcemu Rady Miasta gdy
powotywane bylo CUW, Pan radny Kukucki zadawal szczeg6lowe pytania na temar
utworzenia tego podmiotu, jakie bqdq koszty, gdzie bqdzie siedziba itp. Obecnre
procedowana uchwaia nie odpowiada na tego typu pytania, w zwiqzku z tym nie moina bez
zastanowienia i pewnych danych lekkomyjlnie nad niq glosowai.
Radnv Piotr Czarnecki odni6st siq do st6w prezydenta Miasta na temat zastQpcy ds.
gospodarki komunalnej i przypomnial, 2e w czasie sprawowania stanowiska przez paniq
Monikq Berger to Prezydent Miasta pomniejszat wielokrotnie Srodki przeznaczone na
budownictwo komunalne z 1.600.000 zf. do 600.000 zf. w zwiqzku z tym to prezydent
Miasta a nie jego zastqpczynijest odpowiedzialna za tq sytuacjQ.
Radnv J6zef Mazierski poinformowat, ie moina budowai mieszkania komunalne wsp6lnre z

MTBS z dojiciem lokatora do wlasnoici. pan radny podkredlil, ie prezydent Miasta
uruchamiaiqc stosowne procedury jest w stanie w oparciu o wlasne zaplecze wybudowai
mieszkania komunalne, natomiast jeieli do tego rodzaju dziaiari slu2yi bqdzie powolana
sp6fka to brak jest moiliwoici oddania choiby jednego mieszkania komunalnego w roKu
bieiqcym.
Radna olsa Krut-Horonziak poinformowala, 2e MTBS otrzymal za ztot6wkq aportem dziatki
bgdqce wtasnoSciq miasta, samorzqd nie otrzymal od MTBS mieszkari o charakterze
komunalnym, MTBS to sp6fka, kt6ra buduje mieszkania dla os6b posiadaiqcych 6rodki
finansowe w niemalej wysokoSci poniewai ubiegaiqc siq o mieszkanie w MTBS naleiy
wplacii ok.30.000 zf., a nastqpnie w comiesiqcznym czynszu opr6cz opiat podstawowycn
spfacana jest rata kredytu, kt6ry jest zaciagniety przez MTBs na konkretnQ inwestyc;q
mieszkaniowE . A zatem naleiy wyjaSnii mieszka6com miasta, ie sp6tka MTBS nie buduje
mieszkai komunalnych. Natomiast w uzasadnieniu procedowanej uchwafy o utworzeniu
sp6lki jest wyszczeg6lnione przeciwdziala nie bezdomnoici, budownictwo socjalne, lokale
socjalne i zamienne imieszkania z doj6ciem do wiasnodci. Takie dziaiania nie maiq nrc
wsp6lnego z budownictwem komunalnym isq zaprzeczeniem intencji wsp6lnotowej i

wydawania publicznych Srodk6w gdyZ mieszkania powinny byi budowane na wynajem. W
sytuacji polepszenia warunk6w materialnych takie mieszkanie naleiy zwolnii. Dlatego pani
radna zaapelowala do Prezydenta miasta o zaprzestanie rozdawnictwa mieszka6 na
wfasnoii za publiczne pieniadze.
Radnv Krzvsztof Grzadziel przypomniai, ie procedowana uchwala ma charakter wytqcznie
intencyjny i jednq z form podjqcia sprawy budownictwa w mieScie jest powofanie
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wskazanego podmiotu. Dlatego naleiy rozwa2yi szereg moiliwoSci i rozwiqzari, aby
rozpoczqt. dzialania w tym wzgledzie.

Po wyczerpaniu gfos6w w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta radny Krzysztof Kukucki
poddal pod glosowanie przyjqcie projektu uchwaly w sprawie wyra2enia woli utworzenia
sp6lki prawa handlowego realizujqcej zadania wiasne gminy w zakresie gminnego
budownictwa mieszkaniowego.

W zwiqzku z powyiszym Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, ie uchwaia zostala
podjQta przez Radq Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Uchwafa stanowi zatqcznik do protokolu.

Ad. 12

Projekt uchwaty w sprawie przyjqcia rezygnacji z funkcji Wiceprzewodniczqcego Rady
Miasta Wloclawek.

wprowadzenia do zagadnienia dokonala radna Pani Ewa szczepaiska, kt6ra poinformowara,
ie w dniu 16 stycznia 2017r. podczas obrad XXVlll sesji Rady Miasta Wloclawek raony
Krzysztof Kukucki zloiyl rezygnacjq z pefnienia funkcji wiceprzewodn iczqcego Rady Miasta
Wlocfawek. Natomiast ustawa o samorzqdzie gminnym w art. 19 ust.5 wskazuje, ie w
przypadku ztoienia rezygnacji przez wiceprzewodn iczqcego, Rada podejmuje uchwaiq w
sprawie przyiqcia tej rezygnacji nie p6iniej ni2 w ciqgu l miesiqca od dnia jej ztoienia przez
radnego. Biorqc powyisze pod uwagq zasadnym jest podjqcie uchwafy w przedfoionym
brzm ien iu.

Opinia Komisii stalei Radv Miasta
Projekt uchwaly rozpatrzyla oraz udzielila
Publicznego, kt6rq zaprezentowala Radzie
Zarebska.

pozytywnej opinii Komisja Porzqdku Prawnego i

Miasta Przewodniczqca Komisji radna Katarzyna

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Krzysztof Kukucki poinformowal, 2e otwiera dyskusiq nad
ww. zagadnieniem.

wobec braku zgioszef do zabrania gtosu w dyskusji przewodniczqcy Rady Miasta poddal poo
gfosowanie przyjqcie projektu uchwaly w sprawie przyjqcia rezygnacji z funkcji
Wiceprzewod n iczqcego Rady M iasta Wtoctawek.

w zwiqzku z powyiszym Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowai, ie uchwala zostala
podjqta przez Radq Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

opowiedzialo sie 14 radnvch, przv 8 gtosach orzeciwnvch oraz 3 gtosach wstrzvmuiacvch sre.

sre.

29



Uchwala stanowi zatqcznik do protokoiu.

Ad. 13

Projekt uchwaly w sprawie wyboru Wiceprzewodniczqcego Rady Miasta Wfoclawek.

Wprowadzenia do zagadnienia bqdqcego przedmiotem projektu uchwaly dokonala raona
Pani Ewa szczepariska, kt6ra poinformowala, 2e ustawa o samorzqdzie gminnym w art. 1.9
ust.L wskazuje, iz Rada gminy wybiera ze swego grona przewod n iczqcego iod 1do 3
wiceprzewodniczqcych bezwzglqdnq wiqkszodciq glos6w w obecnoici co najmniej polowy
ustawowego skfadu rady, w glosowaniu tajnym. w zwiqzku z przyiqciem rezygnacji pana
radnego Krzysztofa Kukuckiego z funkcji wiceprzewod niczqcego Rady Miasta, zaszla
potrzeba wyboru nowego Wiceprzewodniczqcego. Biorqc pod uwagQ wyniki
przeprowadzonego glosowania zasadne jest podjqcie przedmiotowej uchwaly.

Ooinia Komisii statei RadV Miasta
Projekt uchwaiy rozpatrzyla oraz udzielifa pozytywnej opinii Komisja porzqdku prawnego 

I

Publicznego, kt6rq zaprezentowala Radzie Miasta przewodniczqca Komisji radna Katarzyna
Zarqbska.

PrzewodniczQcy Rady Miasta radny Krzysztof Kukucki poinformowat, 2e otwiera dyskusiQ nad
ww. zagadnieniem oraz poprosil o zgtaszanie kandydatur na funkciq wiceprzewodn iczqcego
Rady Miasta.

W dvskusii udzial wzieli:
Gfos zabrat radny Jaroslaw Hupalo, kt6ry w imieniu Klubu radnych sLD zglosil kandydaturq
radnego Dariusza wesolowskiego na funkciq wiceprzewod niczqcego Rady Miasta, krory
wyrazif zgode na kandydowanie.

Wobec braku zgloszei innych kandydatur
Kukucki poddal pod glosowanie wniosek
Wiceprzewodniczqcego Rady Miasta.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Krzysztof
o zamkniqcie listy kandydat6w na funkcjq

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Krzysztof Kukucki poinformowat, 2e w zwiqzku z faktem,ii wyb6r wiceprzewodn iczqcego Rady Miasta odbywa siq w grosowaniu tajnym narezy
dokonai wyboru komisji skrutacyjnej. A zatem poprosit o zgraszanie kandydatui do pracy w
tej komisji.
Radnv Jarostaw Hupalo w imieniu Klubu radnych sLD do pracy w komisji skrutacyjnej zgtosif
kandydaturQ radnego Damiana Chelminiaka. Radny wyrazil zgodq.
Ra.dny Jaroslaw Chmielewski w imieniu Krubu radnych piS do pracy w komisji skrutacyjnej
zgfosil kandydaturq radnego Krzysztofa Kowarskiego, kt6ry wyrazil zgodq na kandydowanie.
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Natomiast radna Ewa Szczeoaiska w imieniu Klubu radnych PO do pracy w komisji
skrutacyjnej zaproponowala radnq Agnieszkq Chmielewskq, kt6ra wyraziia zgodq na
kandydowanie do udzialu w pracach komisii.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Krzysztof Kukucki w zwiqzku z brakiem innych
kandydatur poddal pod glosowanie powotanie Komisji Skrutacyjnej w skladzie: radny Damian
Chelminiak, radna Agnieszka Chmielewska, radny Krzysztof Kowalski.
W wvniku dokonanego glosowania, w kt6rvm udzial wzielo 24 radnvch, za zaproponowanvm
skladem Komisii Skrutacvinei radni opowiedzieli sie iednomvSlnie. elos6w przeciwnvch oraz
wstrzvmuiacvch sie nie stwierdzono.

Przewodniczqcy Rady Miasta zwr6cil siq do czlonk6w Komisji Skrutacyjnej o przygotowanie
regulaminu glosowania oraz kart do glosowania, a takie o dokonanie wyboru
Przewodn iczqcego Komisji, nastQpnie oglosit przerwq w obradach do czasu zakofczenia prac
Komisji Skrutacyjnej.

Przerwo w obradoch sesyjnych.

Wznowienie obrad po przerwie,

Wznawiajqc obrady po przerwie Przewodniczqcy Rady Miasta radny Krzysztof Kukucki
zwr6cil siq do Przewodniczqcej Komisji Skrutacyjnej o przedstawienie Regulaminu
gfosowania wyboru radnego na Wiceprzewodn iczqcego Rady Miasta Wfoclawek.

Przewodniczaca Komisii Skrutacvinei radna Agnieszka Chmielewska odczytafa Regulamin
glosowania wyboru radnego na funkcjq Wiceprzewodn iczqcego Rady Miasta Wloctawek.
Regulamin stanowi zafacznik do protokolu.

Wobec braku uwag i poprawek ze strony radnych do przedstawionego Regulaminu,
Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod gfosowanie przyjQcie Regulaminu glosowania
przedstawionego radnym przez Przewodniczqcq Komisji Skrutacyjnej.
W wvniku orzeprowadzonego glosowania, w kt6rvm uczestniczvto 25 radnvch za przvieciem
ww. Regulaminu glosowania radni opowiedzieli sie iednomvSlnie. glos6w przeciwnvch oraz
wstrzvmuiacvch sie nie stwierdzono.

W rezultacie dokonanego glosowania Regulamin glosowania wyboru radnego na
Wiceprzewodn iczqcego Rady Miasta Wloclawek zostaf przyjqty przez RadQ Miasta.

Nastqpnie czlonkowie Komisji Skrutacyjnej przekazali radnym obecnym na sali obrad, karty
do glosowania w celu dokonania wyboru, natomiast Przewodniczqca Komisji Skrutacyjnej
radna Agnieszka Chmielewska kolejno zgodnie z listq obecno(ci odczytywaia nazwiska
radnych, kt6rzy oddawali swoje glosy umieszczajqc je w przygotowanej do tego celu urnie
wyborczej.
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Po zakoriczeniu aktu glosowania Komisja Skrutacyjna wraz z zabezpieczonq urnq wyborczq
opu6cita salq obrad udajqc siq do Biura Rady Miasta, aby dokonai przeliczenia oddanych
glos6w oraz sporzqdzenia protokolu z przeprowadzonego glosowania.

W celu dokonania ww. czynno(ci przez

oglosil przerwq w obradach sesyjnych
Skrutacyjnej na salq obrad.

Przerwo w obrodoch sesyjnych.

Wznowienie obrod po przerwie.

Komisje Skrutacyjna Przewodniczacy Rady Miasta
do czasu zakoiczenia pracy i powrotu Komisji

Wznawiajqc obrady po przerwie Przewodniczqcy Rady Miasta radny Krzysztof Kukucki

zwr6cil siq do Przewodniczqcej Komisji Skrutacyjnej o przedstawienie protokoiu Komisji

Skrutacyjnej oraz podanie wynik6w gtosowania.

Przewodniczaca Komisii Skrutacvinei radna Agnieszka Chmielewska odczytala protok6l
Komisji Skrutacyjnej powolanej w trakcie obrad XXV|ll sesji Rady Miasta Wlocfawek dla
wyboru Wiceprzewodn icz4cego Rady Miasta Wloclawek informuj4c,2e Pan radny Dariusz

Wesolowski wybrany zostal Wiceprzewod n iczqcym Rady Miasta Wtoclawek. W protokole
stwierdzono, 2e za wyborem radnego Dariusza Wesolowskiego oddano 17 glos6w, przy 8
gtosach przeciwnych oraz braku glos6w bez dokonania wyboru. W glosowaniu udzial wzigfo
25 rad nvch.

Protok6t Komisji Skrutacyjnej stanowi zalqcznik do niniejszego protokolu.

Po ogloszeniu wynik6w glosowania Przewodniczqcy Rady Miasta radny Krzysztof Kukucki
poddat pod glosowanie przyjqcie projektu uchwaly w sprawie wyboru
Wiceprzewod n iczqcego Rady Miasta Wtoclawek, kt6ry w $ 1 otrzymuje brzmienie:
Wiceprzewod niczqcym Rady Miasta Wtoclawek w glosowaniu tajnym wybrany zostaf radny
Dariusz Wesolowski.
W wvniku glosowania przeprowadzoneso przv udziale 25 radnvch za przvieciem proiektu

uchwalv opowiedzialo sie 21 radnvch, przv braku glos6w orzeciwnvch oraz 4 glosach

wstrzvmuiacvch sie.

Wobec powy2szego Przewodnicz4cy Rady Miasta radny Krzysztof Kukucki gratulujEc

radnemu Dariuszowi Wesolowskiemu objqcia funkcji Wiceprzewod n iczacego Rady Miasta
poinformowal, 2e w rezultacie dokonanego glosowania Rada Miasta przyjqta uchwalq w
zaproponowanym brzmieniu.

Uchwata - zatacznik do protokolu.
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Po zakoiczeniu procedowania nad ww. punktem porzEdku obrad glos zabrala radna Pani

Ewa Szczeoaiska. kt6ra zaproponowala rozszerzenie porzqdku obrad o projekt uchwaly w
sprawie wyra2enia zgody na przystapienie Gminy Miasto Wtocfawek do projektu
wsp6tfinansowanego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Wojew6dztwa
Kujawsko - Pomorskiego na lata 2014 - ZOZ0, OC priorytetowa 10 Innowacyjna Edukacja,

Dziaianie 10.2. Ksztalcenie o96lne i zawodowe, Poddziafanie - 10.2.3 Ksztalcenie zawodowe,
w partnerstwie z Wojew6dztwem Kujawsko - Pomorskim - partnerem wiodqcym pn.:
"Szkola Zawodowc6w", w ra mach konku rsu Nr RP KP. 10.0203.-\Z.0O-O4-O22 / 76.
Radnv Jaroslaw Chmielewski zaapelowaf, aby w przyszlo5ci nie zmieniai porzqdku obrad
kilkakrotnie w trakcie trwania sesji, lecz dokonad rozszerzenia porzqdku obrad jeieli istnieje

taka potrzeba caloiciowo na poczatku obrad sesyjnych poniewa2 ilo6i zmian

zaproponowanych w dniu dzisiejszym jest dodd znaczna i zachodzi obawa, 2e po kolejnej
przerwie w obradach nastqpi ponowne rozszerzenie porzqdku obrad o kolejnq uchwatq co
prowadzi do pewnego rodzaju chaosu orga n izacyjnego.
Radnv Janusz Debczvriski stwierdzil, ie w swojej wieloletniej obecnoici w Radzie Miasta nie
przypomina sobie, aby w trakcie obrad sesyjnych porzqdek obrad byl tak wiele razy

zmieniany. Dlatego tei Pan radny podzielajqc zdanie przedm6wcy takie zaapelowal o

wiqksze zdecydowanie przy ustalaniu porzqdku sesji i lepszq organizacjq obrad jak r6wniei
przestrzegania podziaiu kompetencji.

Po zakofczeniu dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta radny Krzysztof Kukucki oglosit
przerwe w obradach sesyjnych w celu odbycia posiedzenia przez Komisjq Edukacji w trakcie
kt6rego Komisja wypracuje opiniq do projektu uchwaly zgloszonego przez Paniq radnq.

Przerwo w obrodoch-

Wznowienie obrod po przerwie.

Wznawiajqc obrady po przerwie Przewodniczacv Radv Miasta radnv Krzvsztof Kukucki
poinformowal, 2e porzqdek obrad mo2e zostai rozszerzony przez RadQ Miasta je2eli projekt
uchwaty spefnia wymogi formalne. A zatem Pan PrzewodniczEcy zwr6cit sie do radnej Ewy

Szczepafiskiej o formalne ztozenie wniosku dotyczqcego wprowadzenia do porzqdku obrad
uchwaly o kt6rej byta mowa przed przerwE w obradach.
Radna Ewa Szczepariska zwr6cita siq o rozszerzenie porzqdku obrad o projekt uchwaly w
sprawie wyra2enia zgody na przystqpienie Gminy Miasto Wioclawek do projektu
wsp6tfinansowanego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Wojew6dztwa
Kujawsko - Pomorskiego na lata 2014 - 2020, Oi priorytetowa 10 Innowacyjna Edukacja,
Dzialanie 10.2. Ksztalcenie og6lne i zawodowe, Poddzialanie - 10.2.3 Ksztalcenie zawodowe,
w partnerstwie z Wojew6dztwem Kujawsko - Pomorskim - partnerem wiodqcym pn.:
"Szkoia Zawodowc6w", w ramach konkursu Nr RPKP.10.0203.-12.00-04-022/L6. ProSekt
uchwaly spelnia wymogi formalne, uzyskal takie opiniq Komisji Edukacji.
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Poddajqc pod glosowanie rozszerzenie porzqdku obrad o ww. projekt uchwaly
Przewodniczqcy Rady Miasta radny Krzysztof Kukucki zaproponowal, aby procedowanie nad
zagadnieniem odbyto siq w punkcie nr 16.

W wvniku giosowania przeprowadzonego z udzialem 22 radnvch za wnioskiem dotvczacvm
rozszerzenia porzadku obrad o proiekt uchwafv w sprawie wvraienia zgodv na przvstapienie

Gminv Miasto Wlocfawek do proiektu wso6lfinansowa n ego w ramach Regionalneeo
Programu Operacvinego Woiew6dztwa Kuiawsko - Pomorskiego na lata 20L4 - 2020, Oj
priorvtetowa 1.0 Innowacvina Edukacia, Dziatanie 10.2. Ksztalcenie og6lne i zawodowe,
Poddziatanie - 10.2.3 Ksztalcenie zawodowe, w partnerstwie z Woiew6dztwem Kuiawsko -
Pomorskim - partnerem wiodacvm pn.: "Szkofa Zawodowc6w", w ramach konkursu Nr
RPKP.10.0203.-12.00-04-022/16 opowiedzialo sie 19 radnvch przv 2 slosach przeciwnvch oraz
1 glosie wstrzvmuiacvm sie.

W rezultacie przeprowadzonego glosowania rozszerzony zostal porzqdek obrad XXV|ll sesji o
zaproponowany projekt uchwaly.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Krzysztof Kukucki poinformowal, 2e dalszq czq6i obrad
sesyjnych poprowadzi Wiceprzewodniczqcy Rady Miasta radny Rafal Sobolewski.

Ad. 14
Projekt uchwaty w sprawie uchwalenia budietu miasta Wloclawek na 2017 rok wraz z

autopoprawkq.

Projekt bud2etu miasta Wlociawek na rok 2OI7 wraz z autopoprawkq przedstawil Prezydent
Miasta dr Marek Wojtkowski informujqc, 2e zostal on oparty na prognozach
makroekonomicznych, informacji o wysokoSci subwencji i udzial6w w podatkach
dochodowych os6b fizycznych i prawnych oraz dotacji na zadania wlasne, zlecone i rzqdowe.
W ramach przedlo2onego budietu prognozuje siq dochody na poziomie 597 mln. zf., w tym
dochody bieiqce w wysoko6ci 574 mln. zt. oraz dochody majqtkowe w wysoko6ci ponad 23
mln. zt. Przewiduje siq dotacje na zadania wtasne w kwocie 16 mln. zl., dotacje na zadania
zlecone w wysoko6ci 79 mln. zl. oraz dotacje na zadania rzqdowe w kwocie 12 mln. zf. W
ramach dochod6w bie2qcych uwzglgdniono prognozowane dochody przedsiqwziqi
realizowanych w ramach Program6w Operacyjnych Wojew6dztwa. Realizacja czqSci z nich
bqdzie uzaleiniona od wysokoici przyznanych dotacji. Podstawowym dochodem bqdq
dochody podatkowe oraz subwencje. Prognozuje siq, ie wptywy z 162nych tytul6w
podatkowych realizowanych zar6wno przez Urzqd Miasta, jak i przez Urzqd Skarbowy na
rzecz jednostki samorzqdu terytorialnego, bqdq wyisze o I,6%, oczywiScie jest to tylko
prognoza, a prowadzony monitoring wplyw6w pozwoli ocenii czy prognoza wymaga korekty.
Subwencja og6lna zmniejszy sie o 1%, w tym subwencja oiwiatowa o 2,I% i bqdzie niisza o
ponad 3 mln. zl., pomimo wprowadzenia reformy, kt6rej koszty poniosq samorzqdy.
Przewiduje siq wyiszq o 4,5% kwote udzial6w dla gmin ipowiat6w stanowiqcych doch6d
panstwa z podatku dochodowego. Ostateczne kwoty subwencji oraz prognozowanych
udzial6w w dochodach budietu pa6stwa przekazane beda po uchwaleniu budietu Paistwa.
W ramach dochod6w wlasnych 4% dochod6w bie2qcych og6lem stanowiq dochody z tytulu
gospodarki gruntami i n ieruchomoiciami. Z tytulu najmu lokali zasobu gminnego planuje siq
uzyskai ok. 15 mln. zl., tj. na poziomie 7 Lo/o wydatkow na utrzymanie zasobu, kt6re wyniosq
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prawie 21 mln. zi. Z tytulu transportu zbiorowego planu.je siq wplyw do bud2etu 6 mln. zt., tj.
na poziomie 28% wydatk6w przeznaczonych na ten cel. W ramach pomocy spolecznej
prognozowany jest doch6d w wysokoSci 21 mln. zl., tj. 3,6% dochod6w biei4cych budietu.
Wyodrqbnia siq nowy dzial dotyczqcy wsparcia rodziny, realizowany gl6wnie jako zadanie
zlecone, na kt6re przekazana zostanie dotacja w wysoko5ci 44 mln. zt., kt6ra bedzie
zwiqkszana w ciEgu roku w miarq potrzeb. Na poziomie roku ubieglego zaplanowano
dochody majqtkowe. Wynika to z uzyskiwania dochod6w z mienia na tym samym poziomie
oraz rozliczenia wiqkszo6ci zadarl inwestycyjnych realizowanych w latach ubieglych.
Prezydent Miasta dr Marek Wojtkowski poinformowaf tak2e, 2e wydatki og6tem
zaplanowano w kwocie 626 mln. zl., tj. o ponad !7% wiqksze ni2 na koniec wrzeinia 2016
roku. Znacznie wzrosnq wydatki bieiEce o ponad 95 mln. zl., natomiast mimo uwzglqdnienia
autopoprawki wydatki majqtkowe zmniejszq siQ w stosunku do ubieglego roku o 9 mln. zt. i

wyniosq 74 mln. zl. Wydatki na zadania bieiqce o6wiaty iedukacji zaplanowano na poziomie

roku ubiegtego, tj. w wysoko6ci prawie 204 mln. zl., angaZujEc 37% wydatk6w bie2qcych

bud2etu. W wydatkach bie2qcych nie planowano rezerwy na reformq o6wiaty z uwagi na to,
2e nie ma wiedzy na temat poziomu tych koszt6w. Ponadto z informacji rzqdowych wynika,

ie w budiecie Pa6stwa jest uwzgledniona rezerwa na ten cel. Wydatki na zadania objqte
subwencjq wynosza 180 mln. zl., tj.730% subwencji o6wiatowej, oznacza to dofinansowanie
tych zadari ze 6rodk6w wlasnych budietu w wysoko6ci prawie 50 mln. zl. Na wynagrodzenia
wraz z pochodnymi zabezpieczono 152 mln. zl., uwzglqdniajqc wzrost placy minimalnej,
ponadto zarezerwowano kwotq na wyplaty odpraw i nagr6d jubileuszowych. Czqdi

pracownik6w administracji klasyfikowana jest w innym dziale w zwiqzku z utworzeniem
Centrum Uslug Wsp6lnych. Na zadania z zakresu pomocy rodzinie i polityki spolecznej
przeznacza siq kwotq prawie 158 mln. zl., z tego na wsparcie rodziny 93 mln. zl., co stanowi

blisko 29 % wydatk6w bieiqcych budietu. Okolo 7% wydatk6w bie2qcych na zadania wlasne
przeznaczone bqdzie na zapewnienie funkcjonowania lokalnego transportu zbiorowego oraz

utrzymanie dr6g, w tym na remonty iutrzymanie dr6g prawie 8 mln. zl. Czynione bqdq

starania o pozyskanie 5rodk6w na remont d169 z bud2etu pafistwa. Natomiast na gospodarkq

komunalnq iochronq irodowiska przewiduje siq przeznaczyi prawie 29 mln. zt., z tego 14

mln. zl. stanowii bqdq wydatki zwiqzane z gospodarkq odpadami. Blisko 4 mln' zf.

przeznaczone bqdzie na oiwietlenie ulic i park6w. Dalsze 11 mln. zl. przewiduje siq

przeznaczyt na dziatania w zakresie kultury fizycznei, z tego 1,6 mln. zl. na dotacje dla

wszystkich stowarzysze6 i klub6w sportowych realizujqcych zadania w zakresie sportu i

szeroko pojQtej kultury fizycznej. Na instytucje kultury przewiduje siq przeznaczyi 8 mln. zl. ,

w tym 7,3 mln. zl. na dzialalnoii bie2qcq oraz ponad 600 ty5. zl. dotacji celowych na poprawe

infrastru ktu ry tych instytucji.
Jak poinformowal Prezydent Miasta dr Marek Wojtkowski na wydatki majqtkowe
przewidywano pierwotnie kwotq w wysokodci 64 mln. zt., na wniosek Klubu radnych SLD

dokonano autopoprawki doszacowujqc o 10 mln. zt. wydatki na realizowane zadania

inwestycyjne. Ostatecznie na inwestycje planuje siq kwotq ponad 74 mln. zl. Zwiqkszenie

nakfad6w dotyczy:
- ,,Rozwoju zr6wnowaionego transportu zbiorowego poprzez poprawq efektywnoici
energetycznej, wdra2ania technologii niskoemisyjnej we Wioclawku, w ramach proiektu BIT-

ctTY il",
-,,Rozbudowy sieci komunikacyjnej d169 rowerowych na terenie miasta",
- ,,Rozbudowy d169 gminnych",
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-,,Rozbudowy Al. Jana Pawla ll we Wfoclawku w kategorii drogi wojew6dzkiej",
-,,Budowy ul. Papieika od ul. Zielnej do Al. Kazimierza Wielkiego",
-,, Budowy parking6w na terenie miasta",
-,, Budowy budynku komunalnego".
Ponadto wprowadzone zostaje nowe zadanie pn.,, Zagospodarowa nie terenu pod budowq
placu rekreacyjno - wypoczynkowego wraz z budowq placu zabaw oraz ciqg6w pieszych na

terenie miasta", na kwotq 500,000 zt., zmienia siq takie zakres rzeczowy planowanego
zadania pn.,, Zagospodarowan ie terenu w miejscu fontanny na Placu Teatralnym i budowa
dodatkowych miejsc parkingowych przy teatrze" na,, Zagospodarowan ie terenu na Placu

Teatralnym przy Teatrze lmpresaryjnym we Wtoclawku". Uwzglqdniono zadania, na kt6re
zabiegai siq bqdzie o 6rodki zewnQtrzne. W przypadku gdy zadania nie uzyskaja innego
dofinansowania lub zmieniq siq warunki naboru wniosk6w bud2et bqdzie modyfikowany. Po

zmianach wynikajqcych z autopoprawki wydatki na transport wyniosq 18 mln. zl. , co stanowi
ponad 24o/o wydatk6w majqtkowych. Na tym samym poziomie przeznaczone bqdq Srodki na

poprawq bazy odwiatowej tj. 18 mln. zf. Powiqkszona zostanie kwota 2.150 ty5. zt. w ramach

bud2etu obywatelskiego na przedsiqwziqcia realizowane przy plac6wkach oswiatowych.
R6wniei w ramach,,bud2etu obywatelskiego" zaproponowano rozbudowq infrastruktury
slu2qcej podnoszeniu kondycji zdrowotnej w Parku tokietka oraz rozbudowq Schroniska dla
zwierzEt. Na gospodarkq mieszkaniowa po autopoprawce przeznacza siQ kwotq 7 mln. zl. na

zwiqkszenie zasobu mieszkaniowego, 1mln. zi. na modernizacjq budynk6w komunalnych
oraz 5,5 mln. zl. na remonty lokali komunalnych. Przystqpuje siq do realizacji dostosowania
do nowych przepis6w plac6wek opiekuiczo-wychowawczych tzn. ,,!4". Majqc na uwadze
ni2szq ni2 w roku ubieglym planowanq nadwy2kq operacyjnq plan wydatk6w majqtkowych
jest na doSi wysokim poziomie.
Na zakoiczenie swojej wypowiedzi Prezydent Miasta dr Marek Wojtkowski wni6sl do Rady

Miasta o przyjqcie bud2etu miasta Wloctawek na 2017 rok wraz z autopoprawkq, a takie
Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2017-2028.
Wiceprzewod niczqcy Rady Miasta radny Rafal Sobolewski poinformowal, ie zgodnie z

Uchwalq nr XLV/193/10 Rady Miasta Wloclawek z dnia 30 sierpnia 2010 roku w sprawie
trybu prac nad projektem uchwaly budietowej elementem proceduralnym jest zapoznanie
Rady Miasta z Opiniq Regionalnej lzby Obrachunkowej w sprawie uchwaly budietowej
Miasta Wloclawek na 2017 rok. Wobec powyiszego Wiceprzewodn iczQcy Rady Miasta
odczytal Uchwaiq Nr 75/P/2076 Skladu Orzekajqcego Nr 7 Regionalnej lzby Obrachunkowej
w Bydgoszczy z dnia 9 grudnia 2016 roku w sprawie wyrazenia opinii o projekcie uchwaty
bud2etowej Miasta Wloclawek na 2017 rok. Zgodnie z przedstawionq uchwalq Regionalna
lzba Obrachunkowa pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly bud2etowej Miasta
Wtoclawek na rok 2017.
W/w Uchwala stanowi zalqcznik do protokotu.
Ponadto Wiceprzewodn iczEcy Rady Miasta zapoznal Radq Miasta z Uchwafq nr I4/DPr/2O76
Skladu Orzekajqcego Nr 7 Regionalnej lzby Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 9 grudnia
2016 roku w sprawie opinii o moiliwoici sfinansowania deficytu przedstawionego w
projekcie uchwafy budietowej Miasta Wloclawek na 2O77 rok. Stosownie do tresci
przedstawionej w uchwale Regionalna lzba Obrachunkowa pozytywnie zaopiniowata
mo2liwoii sfinansowania planowanego deficytu przedstawionego przez Miasto Wloctawek
w projekcie uchwaly bud2etowej na 2OI7 rok, ze wskazaniem , ii podstawq wydania
niniejszej opinii jest wylqcznie kryterium legalnoSci, w zwiqzku z powy2szym nie mo2e byi

36



ona traktowana jako rzeczywista ocena zdolnoSci do obstugi zadtuienia w prognozowanym

okresie.
W/w Uchwala stanowi zalqcznik do protokolu.

Ooinie Komisii stalvch Radv Miasta
Komisje stale Rady Miasta rozpatrzyiy oraz wyrazity swojE opinie o proiekcie uchwaly w
sprawie uchwalenia budietu miasta Wioclawek na 2017 rok
- W imieniu Komisji Budietu, Rozwoju i Promocji Miasta pozytywnq opiniq o projekcie

omawianej uchwaly przedstawil Radzie Miasta Przewodniczqcy Komisji radny Andrzej

Palucki.
- W imieniu Komisji Rewizyjnej r6wniei pozwywnE opiniq do ww. projektu uchwaly
przedstawil Przewodniczqcy Komisji radny J62ef Mazierski.
- Pozfiywna opiniq do projektu uchwaty wypracowata Komisja Gospodarki Miejskiej i

Ochrony Srodowiska, kt6rq przedstawil Przewodniczqcy Komisji radny Stanisiaw

Wawrzonkoski.
- Komisja Porzqdku Prawnego i Publicznego wypracowala takie pozytywnE opiniQ o projekcie

przedmiotowej uchwaly, kt6rq w imieniu Komis.ji przedstawila Przewodniczqca radna

Kata rzyna Zarqbska.
- Przewodniczqcy Komisji Zdrowia, Rodziny i Opieki Spolecznej zapoznaf radnych z pozvtywnE

opiniq wyraionq przez czlonk6w Komisji na temat projektu uchwaly budietowej na rok 2017.

- PozytywnE opiniq do projektu uchwaly bud2etowej wypracowala r6wnie2 Komisja Edukacji,

kt6rq przedstawila Przewodniczqca radna Agnieszka Chmielewska.
W imieniu Komisji Kultury i Sportu takie pozytywnQ opinie do ww. projektu uchwaly
przedstawil Przewodniczqcy Komisji radny Krystian tuczak.

Wiceprzewod niczqcy Rady Miasta radny Rafaf Sobolewski poinformowal,2e otwiera dyskusjq

nad ww. zagadnieniem.

W dvskusii udziat wzieli:
Radna Katarzvna Zarebska poinformowafa, 2e Prezydent Miasta dotrzymal slowa irealizuje

deklaracje wyborcze czego przykfadem jest projekt budietu na rok 2017, kt6ry nie jest

wylqcznie budietem autorskim Prezydenta Marka Wojtkowskiego, lecz jest bud2etem

wszystkich radnych oraz mieszkaic6w Wlociawka. W bud2ecie tym zostaty uwzglqdnione

propozycje wszystkich Klub6w radnych Rady Miasta tj. PiS, SLD i PO, co stanowi ponad 7O%

zloionych wniosk6w. Dla przykfadu Pani radna wskazata m.in. Srodki przeznaczone w

bud2ecie dla sfuib mundurowych jak: Paistwowa Strai Poiarna czy tei Komenda Miejska

Policji, rozbudowq monitoringu w mieicie dla poprawy bezpieczefistwa' A zatem zdaniem

Pani radnej glosowanie przeciw uchwale bud2etowej na rok 2017 jest gtosowaniem

przeciwko mieszka6com miasta.
w imieniu Klubu radnvch PiS gfos zabral radnv Janusz Debczvfiski, kt6ry zglosil kilka uwag do

projektu uchwaty budietowej m.in. zauwa2yl,2e budiet w 90% zawiera stale wydatki na

kt6re radni nie majq 2adnego wptywu, niewielki wplyw posiadajq radni na wydatki zwiEzane

z zadaniami inwestycyjnymi i majqtkowymi. A zatem nie mo2na przeceniai, 2e jest to budZet

na kt6ry wplyw mieli radni czy te2 mieszkaricy miasta. Klub radnych PiS zglosit 29 wniosk6w
budietowych lecz ze strony Prezydenta Miasta nie byto inicjatywy ich realizacji i

uwzglqdnienia w bud2ecie tego roku. Klub radnych PiS zglosi wnioski do ewentualnego



przegfosowania przez Radq Miasta, zaprezentowane zostanq przez radnego Jarostawa
Chmielewskiego, kt6re warunkowai bqdq udzielenie poparcia za przyjqciem przedloionego
bud2etu wraz z autopoprawkq. Ponadto Pan radny zwr6cil siq o wyja5nienie jak przebiega

wykonanie zadan inwestycyjnych za rok 2O16 gdyi sytuacja zwlaszcza w pierwszym p6troczu
roku ubiegtego nie byta zadowalajqca gdy2 jedynie 7% wydatk6w majAtkowych zostato

zrealizowanych. A zatem jaki jest stan wydatk6w majatkowych za rok ubiegiy. Nale2y
pamigtad,2e miasto posiada du2e zadlu2enie kt6re wynosi ok.290 mln. zi. z przedstawionej
w dniu dzisie.jszym autopoprawki wynika, ie o 10 mln. zt. zwiqkszone zostaly wydatki
majqtkowe, co stanowi og6lem ok. 74 mln. zl., sQ one corocznie niisze i jest to jedyny

optymistyczny element, 2e Pan Prezydent nie zadluiy miasta jak poprzednicy. Na

zakohczenie wypowiedzi Pan radny stwierdzil, 2e nie bqdzie dobrej zmiany gdy2

przedstawiony bud2et nie warunkuje rozwoju miasta.
Radnv Jaroslaw Huoalo, kt6ry zabral glos w imieniu Klubu radnych SLD poinformowal,2e
radni SLD poprq propozycjq budietu na rok 2017 poniewai bud2et wraz z autopoprawkq jest
budietem dobrym i bedzie on realizowany wsp6lnie z Prezydentem Miasta. Pan radny
przedstawif autopoprawkQ, kt6ra zostafa wniesiona do bud2etu przez Klub radnych SLD

dotyczqcq zwiqkszenia planu zadari inwestycyjnych, kt6ra zostala uwzglqdniona w uchwale
bud2etowej przez Prezydenta Miasta iprzedstawia siq nastqpujqco:
- Dz. 600, rozdz. 50004,,Ro2w6j zr6wnowa2onego transportu zbiorowego poprzez poprawq

efektywno6ci energetycznej, wdra2ania technologii niskoemisyjnej we Wloclawku, w ramach
projektu BIT-CITY ll" przed zmianq: 1000.000 zl., po zmianie 2 000.000 zl.
- Dz. 600, rozdz. 50015 ,,Rozbudowa sieci komunikacyjnej d169 rowerowych na terenie
miasta" przed zmianq:500.000 zl., po zmianie: 1500.000 zl.
- Dz. 600, rozdz. 60016 ,, Przebudowa dr6g gminnych" przed zmianq: 1 000.000 zt., po

zmianie: 1 500.000 zt.

- Dz. 500, rozdz. 60016 ,, Rozbudowa Al. Jana Pawta ll we Wloclawku w kategorii drogi
wojew6dzkiej" przed zmianq: 500.000 zl., po zmianie: 2 000.000 zi.
- D2.600, ro2d2.60016,, Budowa ul. Papie2ka od ul. Zielnej do Al. Kazimierza Wielkiego"
przed zmianq: 500.000 zl., po zmianie: 2 000.000 zl.
- Dz. 600, rozdz. 50016,, Budowa parking6w na terenie miasta" przed zmiana: 150.000 zt., po

zmianie: 500.000 zl.
- Dz. 700, rozdz. 70095 ,, Budowa budynku komunalnego" przed zmianE: 3 000.000 zl., po

zmianie: 7 150.000 zt.

- Wprowadzenie nowego zadania w D2.900, rozdz.90095 ,,Zagospod arowa n ie terenu pod
budowq placu rekreacyjno-wypoczyn kowego wraz z budowq placu zabaw oraz ciqg6w
pieszych na terenie miasta" przed zmianq:0, po zmianie:500.000 zl.
Przedstawione zmiany zostaty zawarte w autopoprawce do projektu uchwaly bud2etowej na

rok 2O!7 .

Radnv Jaroslaw Chmielewski nie zgodzil siq z zaprezentowanq uprzednio opiniq, ii bud2et rok
2017 jest bud2etem mieszkaic6w, a takie ze stwierdzenie, 2e glosowanie przeciwko
budietowi stanowi gtosowanie przeciwko nim nazywajqc to demagogiq. Pan radny
wypowiadajqc siq w imieniu radnych PiS poinformowal, 2e zgloszonych zostalo 29 poprawek
do budietu miasta, kt6re nie zostafy uwzglqdnione lub uwzglqdnione jedynie haslowo z

zabezpieczeniem minimalnej wysokoSci 3rodk6w, kt6re nie stanowiq zabezpieczenia
realizacji danego zadania jak w przypadku zapisanego tytufu inwestycyjnego dotyczqcego
budowy przej5cia podziemnego dla pieszych pod torami kolejowymi na osiedlu ,,Zazamcze"



gdzie zabezpieczono na ten cel jedynie kwotq w wysokoici 50.000 zt. Podobna sytuacja miaia
miejsce w roku ubieglym kiedy to wpisano do bud2etu miasta na zadanie zwiqzane z

budownictwem mieszkaniowym kwotQ w wysokosci 100.000 zl. co wywofalo sprzeciw
radnych PIS i po negocjacjach Srodki na ten cel wyniosly 1800.000 zl. natomiast na koniec
roku budietowego na to zadanie wydatkowano ,,0" ztotych. Pan radny przypomnial, 2e

Prezydent Miasta w roku 2014 gdy Rada Miasta uchwalala bud2et na rok nastqpny
informowal, ie jest to budiet, kt6ry przygotowany zostal przez poprzednika, a zatem nie jest
to bud2et Pana Prezydenta. Natomiast kolejny bqdzie bud2etem autorskim Pana Prezydenta
Marka Wojtkowskiego, obecnie informuje siq radnych, i2 przedio2ony obecnie dokument jest
budietem mieszkadc6w, radnych, a zatem czy Pan Prezydent boi siq odpowiedzialnoSci za

przedloiony dokument, czy tez Pan Prezydent boi siq braku widocznych efekt6w pozytywnej
zmiany i rozwoju w mie6cie za jego kadencji, kt6rej oczekiwano w roku 2014. Powolywane w
162nych dziedzinach rady doradcze slu2qce Prezydentowi Miasta r6wnie2 nie majq
specjalnych efekt6w dzialad zauwa2alnych dla mieszkaric6w miasta. Pan radny zwr6cil
uwagq na zbyt malq liczbq miejsc parkingowych na terenie miasta, w propozycji bud2etu Pan

Prezydent przeznaczyl na ten cel jedynie 150.000 zl. natomiast w przypadku przebudowy
budynku Urzqdu Miasta zakres rzeczowy przewiduje rozbudowq miejsc parkingowych przy

Urzqdzie Miasta na kt6rego cel przeznaczonych zostato 500.000 zl. Proporcje i priorytety w
stosunku do mieszkaic6w sE wyrainie widoczne i nie wymagajq komentarzy. Ponadto Pan

radny zaprezentowat wnioski Klubu radnych PiS do budietu miasta na rok 2017, kt6re
przekazat prowadzqcemu obrady Wiceprzewodn iczEcem u Rady. Przedstawiajq siq one
nastepujaco:
Zdiecie wvdatk6w:
- Dz. 926, rozdz.926O1, obiekty sportowe przebudowa hali OSIR przy ul. Chopina 72 - zdjqi
kwote 4 500.000 zi.

- Dz.75O, rozdz.75O75 administracja publiczna - promocja miasta - zdjai kwotq 200.000 zl. z

zakup6w inwestycyjnych w tym samochodu osobowego oraz klimatyzacji z montatem.
Dz. 758, rozdz. 758t8 z rezerwy celowej zdjqi kwotq 2 000.000 zl. z przeznaczen ie m na
podwyiki dla pracownik6w obslugi szk6l i przedszkoli.
- Dz.150, rozdz.75023 zdjqd kwotq 500.000 zl. z zadania budowa Urzqdu Miasta w kwartale
ul.Tumska-3Maja.
- Rozdz. 75023 zdj4i kwotq 500.000 zl. z budowy parkingu przy Urzqdzie Miasta.
- Rozdz. 75009 pozostaia dzialalnoji zdjqi 100.000 zt.

Jak wskazat Pan radny kwoty te nie sluiq rozwo.jowi i mieszkaicom miasta, a wydatkowane
sq ze 6rodk6w publicznych.

Zwiekszenie wvdatk6w:
- Zwiqkszyi o kwotq 3.000.000 zl. wydatki na budowq budynku komunalnego tj. D2.700,
rozdz.70095.
- Przeznaczy(, kwotq 2.000.000 zl., na rozbudowq wlocfawskiej Strefy Rozwoju
Gospodarczego ma terenach przy ul. Papie2ka.
- Zwigkszyi bud2et Miejskiego ZarzEdu Uslug Komunalnych i Dr6g o kwotq 1.000.000 zf. z

przeznaczeniem: 500.000 zl. na prace porzqdkowe i zakupy inwestycy.ine, 500.000 zl. na

budowq alejek, o6wietlenie imonitoring na cmentarzu komunalnym.
- Rozdz. 60016 - drogi publiczne gminne zwiqkszenie o 200.000 zl. do kwoty 350.000 zt. z
przeznaczeniem na budowq chodnik6w. Zwiqkszyi o kwotq 500.000 zi. do kwoty 650.000 zl.
z przeznaczeniem na budowq parking6w.
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- Zwigkszenie wynagrodzenia dla czlonk6w Spolecznej Komisji Mieszkaniowej o kwote
31.000 zl.

- Zwiqkszenie o 2.000.000 zl. kwoty na wynagrodzenia pracownik6w Obslugi Szk6f i

Przedszkoli.
- Zwiqkszenie do 100.000 zl. Funduszu Zdrowotnego dla nauczycieli - jest zapis 30.000 zl.

- W imieniu mieszkaric6w osiedla ,,Mafe Poiudnie" uwzglqdnienie w bud2ecie 20t7r. zadania
zwiqzanego z zamontowaniem kilku lamp LED olwietlenia parkowego wzdlui 120

metrowego chodnika spacerowego wybudowanego od ul. Kaliskiej do budynku Dziewi6ska
9b. Oiwietlenie chodnika, kt6rym uczqszcza bardzo du2o mieszkaic6w i dzieci do szk6l
poprawi bezpieczehstwo przechodni6w. Pan radny zwr6cil siq o akceptacjQ niniejszego
zadania, kt6re nie jest bardzo kosztownym obciEieniem dla bud2etu 2077r. , a w znacznym

stopniu poprawi bezpiecze6stwo mieszkarlc6w. Warto(i zadania to koszt ok.30.000 zi.
- W imieniu mieszkaric6w budynk6w ul. Dziewifiska 9,9a,71, 11b, 11c, 13b, 13a, kt6rzy
zloiyli w dniu 28.10.2016r. petycje do Rady Miasta Pan radny zgfosil wniosek o
uwzglqdnienie w ramach utrzymania czysto6ci i porzqdku miasta oraz gospodarki odpadami i
selektywne.j zbi6rki odpad6w zapewnienie iurzqdzenie miejsc do gromadzenia odpad6w
komunalnych w dw6ch miejscach bqdqcych wlasno(ciq miasta iwyznaczonych wczeiniej
przez Prezydenta Miasta pismem z dnia 5.08.2016r. znak GM.M.6845.2O4.7OI6I. Koszt to
kwota 60.000 zf.

- Zakup sprzqtu dla Paistwowej Straiy Po2arnej na kwotq 200.000 zt.

- Zwiqkszenie irodk6w na utwardzenie d169 o kwotq 500.000 zl.
- Przekazanie 6rodk6w na dzialalno6d Wfoclawskiego Towarzystwa Opieki nad Zwierzqtami
na sterylizacjQ kot6w na kwotq 15.000 zl.

- Zagospodarowan ie Placu Zabaw przy Przedszkolu nr 19,,Bajka" na kwotq 200.000 21.

- Dofinansowanie dla WTK ANVIL na kwote 200.000 zl.
- Budowa parking6w na wtocfawskich osiedlach kwota 1.000.000 zi.

Radnv Zbigniew Lewandowski stwierdzil, ie w projekcie budietu na rok 2017 znajduje siq

du2o tytul6w zwiqzanych z budowq dr6g eliminujqcych dotychczasowe drogi gruntowe w
r62nych rejonach miasta. Niemniej jednak Pan radny zwr6cil uwagq, aby tak prowadzii
gospodarkg finansowq tych inwestycji, aby oszczqdzii na lata nastqpne irodki finansowe na

modernizacjq i remonty juz istniejqcych d169. Ponadto nale2y gromadzii (rodki finansowe z

przeznaczeniem na budownictwa mieszkaniowe w mieicie co wiaze sie z wykupem teren6w
a jest to istoty element rozwoju miasta, aby przywr6cii budownictwo w centrum miasta na

terenach obecnie niezabudowanych i spowodowai jego rozw6j mieszkaniowy i usfugowy w
tvch obszarach.
Przewodniczacv Radv Miasta radnv Krzvsztof Kukucki odnoszqc siQ do wypowiedzi radnego
Zbigniewa Lewandowskiego stwierdzil,2e w petni podziela przedstawionq opinig. Ponadto
Pan radny zauwa2yl, ie naleiy intensyfikowad budownictwo mieszkaniowe w mie5cie
poprzez zagospodarowywan ie teren6w usytuowanych w niedalekiej odlegtoSci od centrum
miasta czego przykfadem moie byi np. ,,Kokoszka" jako przyklad n iewykorzystan ia
potencjalu mieszkaniowego na tym terenie. Dlatego dobrze siq stato, 2e ai 7 mln. zl.
przeznaczone zostafo w budiecie na wydatki zwiqzane z budownictwem komunalnym oraz 5
mln. zl. na modernizacjq i remonty jui istniejAcej substancji mieszkaniowej. Niemniej jednak
nale2y podkreSlii, 2e nie jest to bud2et idealny i nale2y miei tego 6wiadomo6i. Wnioski SLD

oraz PO a takie PIS sq waine, ale muszE uwzglqdniai realne mo2liwoici finansowe miasta.
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Radnv Jaroslaw Chmielewski poruszyt temat zwiqzany z deficytem bud2etowym, kt6ry zostat
przedstawiony w projekcie uchwaty bud2etowej na poziomie ponad 18 mln. zl. natomiast w
autopoprawce do bud2etu jest na poziomie ponad 28 mln. zl. Ponadto w uchwale
bud2etowej w $ 4 lqczna kwota przychod6w wynosi ponad 49 mln. zi. natomiast w
autopoprawce kwota planowanych przychod6w zostafa ustalona na poziomie ponad 59 mln.
zl. Takie w pierwszej wersji planuje siq zaciqgniqcie poiyczek oraz kredyt6w do wysokoSci 49
mln. zl. natomiast w autopoprawce planowane jest zaciqgniqcie zobowiqzari do wysoko5ci
ponad 28 mln. zl. A zatem Pan radny poprosil o wyja5nienie dlaczego sq takie r62nice iczym
sQ one uwarunkowane tym bardziej, 2e Prezydent Miasta informowat wcze6niej, ie
niekt6rych spraw nie moina zrealizowai, a z przedstawionych dokument6w wynika, 2e

miasto zostanie zadiu2one po raz kolejny na blisko 60 mln. zl.

Radna Olsa Krut-Horonziak w swojej wypowiedzi stwierdzila m.in., 2e Prezydent Miasta nie
realizuje obietnic wyborczych, nie rozliczyl takie inwestycji przebudowy drogi krajowej nr 1,

kt6rej koszt wyni6sl ponad 200 mln. zl. a kt6ra jest obecnie przedmiotem postqpowania
prokuratorskiego, Agencji bezpieczeistwa wewnQtrznego oraz NlK, dokiadajqc do tego
zadania w ciqgu trwania kadencji blisko 20 mln. zl. za tzw. bfqdy o kt6rych mieszkaicy miasta
nie sq informowani. Pierwszy etap inwestyc.ii dotyczqcy remontu ,,1", kI6ry byf jak siq

wyrazifa Pani radna okresem najbardziej przestqpczym nie zostaf rozliczony przez

Prezydenta, gdyi nie byly podjete przez Prezydenta 2adne dzialania o kt6re Pani radna
apelowala wcze5niej gdyi chodzilo o rozliczenie inwestycji w ramach okresu gwarancyjnego.
Prezydent Miasta dopudcil siq do zafalszowania komisyjnej oceny okresu gwarancyjnego,
pomimo zfo2onych wczeiniej obietnic, na wniosek tak2e Pani radnej, ie zostanq zlecone
badania technologiczne zrealizowanej inwestycji z zastosowaniem georadaru na odcinku 14
km. kt6re pozwolq sprawdzii co zostato zrobione bqdi czego nie zrealizowano zgodnie z

dokumentacjq technicznE. W przedstawionym bud2ecie zostaly zapisane kolejne (rodki na tq
inwestycjq. W kampanii wyborczej Prezydent zapowiadal takie likwidacjq Stra2y Miejskiej
natomiast w budiecie przeznacza siq kolejne Srodki na utrzymanie tej sluiby, kt6rej
dziatalnoii pozostawia wiele do iyczenia choiby w sprawie zwiqzanej z zan ieczyszczeniem
powietrza w zwiqzku z niewla3ciwym spalaniem w domach prywatnych r6inego rodzaju
odpad6w wplywajqcych na jako6i powietrza w mie6cie i braku dzialari kontrolnych w tym
zakresie przez Stra2 Miejskq. Zdaniem Pani radnej zaproponowany przez Prezydenta budiet
jest budietem haslowym, kt6ry powoduje oszukiwanie mieszkaric6w, na kt6rym Prezydent
bqdzie budowal swoje polityczne powodzenie. Wiqkszo5i wydatk6w budZetowych stanowiq
tytuly opiewajece na duie kwoty, natomiast rzeczywiste naklady w roku 2017 to niewielkie
sumy ipowtarzajqce siq dzialania w postaci koszt6w dokumentacji i przetargu. Nie ma to
2adnego zwiqzku z nakladami na faktyczne inwestycje. Pani radna przypomniala,2e wydatki
majqtkowe, kt6re stanowiq o rozwoju miasta sa mniejsze o blisko 20 mln. zi. w stosunku do
roku 2016. Pani radna odniosla siq tak2e do zapis6w budietowych dotyczqcych naklad6w
przeznaczonych ma modernizacjq budynk6w mieszkalnych, kt6re powinny znajdowai siq na

takim poziomie, aby nie dekapitalizowai zasob6w i majAtku miasta. W zwiqzku z tym zapis w
budiecie w wysokoSci 5 mln. zl. na ten cel jest dalece n iewystarczajQcy i nie ma tendencji
wzrostowej w stosunku do lat ubieglych w przypadku remont6w zasob6w mieszkaniowych
miasta. Pani radna przypomniafa Prezydentowi Miasta, 2e w swojej kampanii wyborczej
krytykowal rzqdy lewicy co pomoglo wygrai wybory. Na wielkim sprzeciwie do ustepujEcej
wfadzy i wielkich oczekiwaniach mieszkaic6w Prezydent budowaf poparcie wyborc6w.
Mieszkafrcy uwa2ali, ie bqdzie on niemalie reformatorem miasta. Jak podkreiliia Pani radna
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Prezydent byl osobq, kt6ra miata najwiqksze poparcie mieszkaric6w spod16d wszystkich
dotychczasowych wtodarzy miasta. Obecnie wiadomo, ie wszystko bylo wielkim klamstwem
wyborczym. To niezwykiy zaw6d jaki sprawif mieszkaicom Prezydent Miasta. Naleiy
ubolewai nad tym, 2e wziqty g6rq kalkulacje dnia bie2Ecego. Dlatego tez nie ma szansy na

zbudowanie miasta wedlug tych wszystkich oczekiwafi, kt6re byly artykulowane w kampanii
wyborczej wraz z reformq finans6w publicznych miasta gdyi drugi raz mieszkaicy nie
obdarzq osoby Pana Prezydenta tak wielkim zaufaniem spolecznym. Przedfo2ony bud2et
miasta jest dokumentem, kt6ry zaspokaja polityczne uklady i nie ma nic wsp6lnego z

potrzebami mieszkaric6w oraz ich oczekiwaniami zgodnie z podjqtymi zobowiqzaniami i

deklaracjami wyborczymi.
Radnv J6zef Mazierski poinformowal, 2e radny Jarosiaw Chmielewski zgtosit wniosek o
uwzglqdnienie w budzecie roku 2017 zamontowania oiwietlenia parkowego wzdlui
chodnika wybudowanego na odcinku 120 m. od ul. Kaliskiej do ul. Dziewiriskiej 9b w zwiqzku
z tym Pan radny chciatby uszczeg6lowid i wskazai, ii sfinansowanie tej inwestycji kt6rej koszt
to ok.30 tys. zl. mo2e nastqpii z dzialu dotyczacego o6wietlenia ulic i chodnik6w lub z

oszczqdnosci na zakupie energii elektrycznej dla miasta Wtoclawek. Dlatego tei Pan radny
zwr6cif siq z proibq o umieszczenie w bud2ecie tego zadania zgodnie z wcze5niejszymi
deklaracjami Pana Prezydenta.
Wiceprzewodn iczacv Radv Miasta radnv Rafaf Sobolewski stwierdzit, 2e PO zglaszala r62ne
propozycie, niemniej jednak nie wszystkie zostaly uwzglqdnione w budiecie dlatego tei Pan

radny zapytal m.in. czy inwestycja dotyczqca bezkolizyjnego przej6cia na osiedlu ,,Zazamcze"
jest planowana do realizacji, a takie czy bedzie kontynuacja realizacji Al. Kr6lowej Jadwigi od
strony ul. Toruiskiej. Ponadto Pan radny zapytal o realizacje placu zabaw na osiedlu Zakrqt i

placu zabaw wraz z infrastrukturE przy Przedszkolu Ekoludek r6wnie2 na osiedlu,,Zazamcze".
W ciqgu roku zglaszane byly r6wniei inicjatywy zwiqzane z programem ,,laweczka" oraz z

budowq wiat przystankowych czy w zwiqzku z tym sE plany ich realizacji, ponadto Pan radny
zapytal o stadion Przy lesie na,, Zazamczu" oraz o dofinansowanie dla Komendy Miejskiej
Policy przy zaku pie klad6w.
Wobec braku dalszych pytafi ze strony radnych Prezvdent Miasta dr Marek Woitkowski
ustosunkowaf siq do poruszanych zagadniei i dziqkujqc za przedstawione propozycje
wyjaSnil, ie wskazane przez radnego Rafafa Sobolewskiego zadania znajdujq siq w budiecie,
natomiast odpowiadajqc na wystapienie Pani radnej Olgi Krut-Horonziak Pan Prezydent
wyjainil, ie jest zdruzgotany perspektywE wysnutE przez Paniq radnq i bqdzie musiai
poradzii sobie z tym stresem. Natomiast Pan Prezydent zwr6cif uwagq, aby nie przypisywai
sl6w, kt6rych nigdy Pan Prezydent nie wypowiedzial nawet w kampanii wyborczej chocia2by
dotyczacych likwidacji Straiy Miejskiej. Zdaniem Pana Prezydenta Stra2 Miejska dziala coraz
lepiej i szkoda, 2e nie jest to zauwa2ane. Pan Prezydent zwr6cil uwagq na ostroino5i w
formutowaniu pewnych osqd6w typu - przestepstwo czy falszerstwo gdy2 sq to powaine
oskarienia. Pan Prezydent stwierdzil takie, i2 nie chce siQ ustosunkowywai do typowo
politycznego wystapienia radnego Jaroslawa Chmielewskiego niemniej jednak zadania o
kt6rych wspominat Pan radny zostaly uwzglqdnione w bud2ecie jak np. 2 mln zl. na

modernizacjq ulicy Papieika, zostaia tak2e zwiekszona o 3 mln. zi. kwota na budownictwo
komunalne o kt6re postulowat Pan radny Jaroslaw Chmielewski, natomiast wskazane ir6dto
pokrycia zadari wspomnianych przez Pana radnego nie jest mo2liwe poniewa2 zostaly
zaciagniQte zobowiqzania i podpisane umowy np. na modernizacjq hali OSIR i brak jest
obecnie mo2liwo6ci zdjqcia okre5lonych kwot z tego zadania po to, aby sfinansowai inne
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zadania. Pan Prezydent poinformowat, ie brak jest mo2liwoici finansowania bezpodrednio z

budietu miasta podmiot6w.iak np. WTK Anwil w wysokoSci 200.000 zl. lstnieje jedynie
mo2liwo6i pod warunkiem, 2e podmiot ten wystapi w konkursie o dotacjq, kt6ra zostanie
uruchomiona. Pan Prezydent zalecil ostro2noii w finansowaniu wsp6lnot mieszkaniowych
wskazujqc na rozwiqzanie problemu dotyczqcego pergoli przy ul. Dziewiriskiej byi moie uda
siq go rozwiqzai w roku bieiqcym. Niemniej jednak w przypadku finansowania potrzeb
wsp6lnot nalezy postepowai rozwaznie i szukai prawnych moiliwoici pomocy. Na

zakoiczenie swojej wypowiedzi Pan Prezydent wyjasnil,2e z uwagi na szereg wqtpliwosci nie
moie wyrazii zgody na poprawki do budietu zgloszone przez radnego Jarosfawa
Chmielewskiego, natomiast propozycje o kt6rych m6wili Pahstwo, Pan Prezydent staral siQ

umieicii w budiecie z zachowaniem okre6lonych priorytet6w finansujqc to co wydaje siq

niezwykle wa2ne. W zwiazku z powy2szym Pan Prezydent poprosil o przyjgcie uchwaly
budietowej wraz z Wieloletnia PrognozE Finansowa na rok 2017.
Wiceprzewod niczacv Radv Miasta radnv Rafal Sobolewski poinformowal, 2e wnioski
budietowe zgloszone przez Klub radnych PIS nie bilansujq siq w zwiqzku z tym zostanie
ustalony spos6b ich procedowania natomiast wniosek radnego J6zefa Mazierskiego nie
zawiera ir6dla finansowania, kt6re powinno zostai wskazane w pisemnym uzasadnieniu
wniosku.
Radnv Janusz Debczviski zwr6cil siq do Skarbnika Miasta o wyjaSnienie w spos6b
szacunkowy zagadnienia dotyczqcego wykonania zadafi majqtkowych za rok 2016.
Radnv Jaroslaw Chmielewski zwr6cil siq o udzielenie odpowiedzi na postawione uprzednio
pytania na temat zobowiQzad i kredyt6w oraz rozbieinoici wynikajqcych z uchwafy
budietowej i autopoprawki.
Skarbnik Miasta Pani Janina Radzikowska odpowiadajqc na poruszana zagadnienia wyjaSnifa,
2e nie udzieli odpowiedzi na temat roku 2016 poniewai trwajq jeszcze ksiqgowania poniewa2
w ostatnich dniach grudnia ubiegtego roku wplyneto bardzo duio faktur i przelew6w.
Natomiast w przypadku r6inic pomiqdzy autopoprawkq a zapisami w uchwale budietowej
Pani Skarbnik poinformowafa, ie istnie.ie 162nica w wysoko3ci deficytu bud2etowego - w
wysoko5ci przychod6w wynikajqca z tego, 2e naklady na wydatki majqtkowe zwiqkszyly siq o
ponad 10 mln. zf., jednocze6nie zwiqkszyly siq dochody o 500.000 zt. w zwiqzku z tym
wystEpify zwiQkszone potrzeby po2yczkowe o kwotg 10 mln. zl. stad ten przych6d. Natomiast
w 5 5 pkt. 2 jest inny zapis tych wielkoici gdy2 przychody slu2q nie tylko na pokrycie deficytu,
ale takie na splatg rat kredyt6w przypadajqcych w roku bieiqcym. Dopiero po rozliczeniu
wykonania budietu roku poprzedniego zmniejsza siq potrzebq kredytowq o wypracowanq
nadwyikg , kt6ra posluiy do uregulowania splaty rat kredytowych i nie bqdzie potrzeb
kredytowych. Jak poinformowala Pani Skarbnik RIO zwr6cila uwage , 2e w I 5 zapisy sq
prawidlowe lecz moie pojawii siq sugestia, 2e w przypadku zbilansowania tych kwot
zachodzi wiqksza potrzeba po2yczkowa od faktycznie planowanej poniewa2 w uchwale
bud2etowej w55ust.2m6wi siq o zaciqgniQciu kredytu i poiyczek w wysoko6ci 49 mln. zf . a

obecnie w zwiqzku z autopoprawkq w wysoko6ci 59 mln. zl. W nastqpnym punkcie zapisane
jest zaciagniqcie kredyt6w na splatq po2yczek, co mogloby sugerowat potrzebe 49 mln. zl.
plus 30 mln. zl. w rzeczywistosci istnieje potrzeba 39 mln. zl. Regionalna lzba Obrachunkowa
zasugerowala, 2e jeieli podajemy takie zapisy to nale2y wyartykulowai dwa odrqbne tytuly
przychodowe - czyli 30 mln. zl. na splatq rat kredyt6w przypadajqcych do splaty w roku
biei4cym i 28 mln. zl. obecnie na pokrycie deficytu, dopiero te dwie wartoSci dajq w sumie
wysoko(i potrzeby po2yczkowej.
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Po zakoiczonej wypowiedzi w zwiqzku z brakiem dalszych pytad dotyczqcych poruszanvch

kwestii Wiceprzewodniczqcy Rady Miasta poinformowat 2e zamyka dyskusjq i ogfosil przerwq

w obradach sesyjnych.

Przerwo w obrodach.

Wznowienie obrad po przerwie.

Wiceprzewod niczacv Radv Miasta radnv Rafal Sobolewski wznawiajqc obrady sesyjne po

przerwie przypomnial, 2e podczas dyskusji zostaly zgloszone wnioski do uchwaty bud2etowej
miasta Wfoctawek na rok 2017 w zwiqzku z powy2szym Wiceprzewod niczqcy Rady Miasta
zwr6cif siq do Prezydenta Miasta z zapytaniem czy wyra2a zgodq na wprowadzenie do
bud2etu miasta zgloszonych zmian.
Prezvdent Miasta dr Marek Woitkowski poinformowaf, ie zgodnie z wcze5niejszym

wystQpieniem oraz powstaiymi wqtpliwoSciami jak r6wnie2 z dtugo prowadzonymi pracami
nad ostateczna wersjq uchwaty budietowej nie wyraia zgody na wprowadzenie zgloszonych
poprawek do budietu miasta na rok 2OI7 .

Wiceorzewod niczacv Radv Miasta radnv Rafal Sobolewski poinformowal,2e zgodnie z art.
240 ust. 2 Ustawy o finansach publicznych bez zgody zarzadu jednostki samorzqdu
terytorialnego , organ stanowiqcy .jednostki samorzqdu terytorialnego nie mo2e wprowadzii
w pro.jekcie uchwaly bud2etowej jednostki samorzqdu terytorialnego zmian powodujqcych
zmniejszenie dochod6w lub zwiqkszenie wydatk6w i jednoczeSnie zwiqkszenie deficytu
budietu jednostki samorzqdu terytorialnego.
Wobec powy2szego Wiceprzewod n iczqcy Rady Miasta poddat pod glosowanie odrzucenie
uprzedn io zgtoszonych wniosk6w.
A zatem w pierwszej kolejno(ci Wiceprzewodn iczacy Rady Miasta poddal pod glosowanie
odrzucenie wniosku zgloszonego przez Klub radnych PIS do budietu miasta na rok2077.
W wvniku glosowania przeprowadzonego z udzialem 24 radnvch, za odrzuceniem
zgtoszonego wniosku opowiedzialo sie 13 radnvch przv 10 glosach przeciwnvch oraz l glosie

wstrzvmuiacvm sie.

Wiceprzewod n iczqcy Rady Miasta poinformowal, ie w rezultacie przeprowadzonego
gtosowania wniosek Klubu radnych PIS zawierajacy zmiany do budietu miasta na rok 2O!7
zostafy odrzucony.
Nasteonie Wiceprzewodn iczacv Radv Miasta radnv Rafal Sobolewski poddai pod glosowanie
odrzucenie wniosku zgloszonego przez radnego J6zefa Mazierskiego do projektu uchwaty
bud2etowej na rok 2077 .

W wvniku gfosowania przeprowadzonego z udzialem 24 radnvch, za odrzuceniem
zgloszoneso wniosku opowiedzialo sie 13 radnvch przv 10 gtosach przeciwnvch oraz l stosie
wstrzvmuiacVm sie.

Wiceprzewod n iczqcy Rady Miasta poinformowal, ie w rezultacie przeprowadzonego
gtosowania wniosek radnego J6zefa Mazierskiego zawierajqcy zmiany do budietu miasta na
rok 2OU zostaly odrzucony.
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Po zakofczeniu procedury glosowania nad wnioskami do bud2etu Wiceprzewod niczqcy Rady

Miasta radny Rafal Sobolewski poddal po glosowanie przyjqcie projektu uchwaly w sprawie
uchwalenia bud2etu miasta Wlocfawek na 2017 rok wraz z autopoprawkq.
W wvniku glosowania przeprowadzonego z udzialem 24 radnvch, za przvieciem proiektu

uchwafv w sprawie uchwalenia bud2etu miasta Wloctawek na 2017 rok wraz z autopoprawka
ooowiedziafo sie 14 radnvch przv 10 gtosach przeciwnvch oraz braku elos6w wstrzvmuiacvch
s re.

Wiceprzewodn iczqcy Rady Miasta radny Rafai Sobolewski poinformowal, 2e w rezultacie
dokonanego glosowania uchwafa zostata podjqta przez Radq Miasta w zaproponowanym
brzmieniu.

Uchwala stanowi zalqcznik do protokolu.

Ad. 15

Projekt uchwaly w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2017 -
2028 wraz z autopoprawkq.

Wprowadzenia do zagadnienia dokonal uprzednio Prezydent Miasta dr Marek Wojtkowski
podczas wystqpienia dotyczqcego uchwaty bud2etowej na rok 2017 w zwiqzku z tym,
Wiceprzewod niczqcy Rady Miasta radny Rafaf Sobolewski zapoznal radnych Rady Miasta z

Uchwatq nr 75/WPF/2016 Skiadu Orzekajqcego nr 7 Regionalnej lzby Obrachunkowej w
Bydgoszczy z dnia 9 grudnia 2016 roku w sprawie wyra2enia opinii o projekcie uchwaly w
sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2017 -2028, kt6ry wyrazil
pozytywna opiniq na temat przedmiotowego projektu uchwaty.

W/w Uchwala stanowi zalqcznik do protokolu.

Opinie Komisii statvch Radv Miasta
Komisje stale Rady Miasta rozpatrzyty oraz wyrazily swojq opiniq o proiekcie uchwaly w
sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2017-2028.
- W imieniu Komisji Budietu, Rozwo.ju i Promocji Miasta pozytywnq opiniq o projekcie

omawianej uchwafy przedstawil Radzie Miasta Przewodniczqcy Komisji radny Andrzej
Palu cki.
- W imieniu Komisji Rewizyjnej r6wnie2 pozgywnA opiniq do ww. projektu uchwaly
przedstawif Przewodniczqcy Komisji radny J6zef Mazierski.
- Pozytywna opiniq do projektu uchwaty wypracowala Komisja Gospodarki Miejskiej i

Ochrony Srodowiska, kt6rq przedstawil Przewodniczqcy Komisji radny Stanislaw
Wawrzonkoski.
- Komisja Porzqdku Prawnego i Publicznego wypracowaia takie pozytywna opiniQ o projekcie
przedmiotowej uchwafy, kt6rq w imieniu Komisji przedstawila Przewodniczqca radna
Katarzyna Zarqbska.
- Przewodniczqcy Komisji Zdrowia, Rodziny iOpieki Spolecznej zapoznal radnych z pozytywnE
opiniQ wyra2ona przez czlonk6w Komisji na temat projektu uchwafy.
- Poz$ywna opiniq do projektu uchwaly wypracowaia r6wnie2 Komisja Edukacji, kt6rq
przedstawifa Przewodniczqca radna Agnieszka Chmielewska.



W imieniu Komisji Kultury i Sportu takie pozytywnq opinie do ww. projektu uchwaly
przedstawii Przewodniczqcy Komisji radny Krystian tuczak.

Wiceprzewod niczqcy Rady Miasta radny Rafal Sobolewski poinformowal, ie otwiera dyskusjq
na temat procedowanego zagadn ienia.

W dvskusii udzial wzieli:
Radnv Jaroslaw Chmielewski przypomnial wypowiedi radnego Janusza Dqbczyriskiego

skierowanq do Prezydenta Andrzeja Paluckiego w minionej V kadencji Rady Miasta, kt6ry
zwr6cil siq do 6wczesnego wtodarza miasta slowami ,,najdroiszy Panie Prezydencie". Dzisiaj

parafrazujqc to wydarzenie mo2na pokusii siq o stwierdzenie: najdroiszy Panie Prezydencie

utrzymanie przez Pana stanowiska, oczywiScie upraszczajqc - mieszka6c6w Wloclawka,
kosztowalo 10 mln. zl.

Wobec braku dalszych glos6w w dyskusji Wiceprzewod niczEcy Rady Miasta radny Rafal

Sobolewski poddai pod gtosowanie przyjqcie projektu uchwaty w sprawie uchwalenia
Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2017 -2028 wraz z autopoprawkq.
W wvniku gtosowania przeprowadzonego z udziatem 24 radnvch za przvieciem uchwalv
opowiedzialo sie 14 radnvch, przv 10 glosach przeciwnvch oraz braku glos6w

wstrzvmuiacvch sie.

Wiceprzewod niczqcy Rady Miasta radny Rafat Sobolewski poinformowal, ie w rezultacie
dokonanego glosowania uchwaia zostata podjqta przez Radg Miasta.

Uchwaia stanowi zalacznik do protokolu.

Ad. 16
Projekt uchwaly w sprawie wyraienia zgody na przystqpienie Gminy Miasto Wfocfawek do
projektu wspritfinansowanego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego
Wojew6dztwa Kujawsko - Pomorskiego na lata 2014 - 2020, OS priorytetowa 10
Innowacyjna Edukacja, Dzialanie 10.2. Ksztalcenie og6lne i zawodowe, Poddziafanie -
10,2.3 Ksztafcenie zawodowe, w partnerstwie z Wojew6dztwem Kujawsko - Pomorskim -
partnerem wiodqcym pn,: "Szkola Zawodowc6w", w ramach konkursu Nr RPKP.10.0203.-
tz.oo-o4-o221t6.

Wprowadzenia do projektu uchwaty dokonata Dyrektor Wydziatu Edukacji Pani Agnieszka
Biafopiotrowicz, kt6ra wyjadnila, 2e projekt ,,Szkoia Zawodowc6w" skierowany jest do
uczni6w inauczycieli ksztalcenia zawodowego oraz instruktor6w praktycznej nauki zawodu
w technikach wojew6dztwa kujawsko-pomorskiego, ksztalcqcych w zawodach
wystepujacych na liicie zawod6w rekomendowanych przez Wojew6dzkq Radq Rynku Pracy.

Do udziafu w projekcie przystqpujq szkoiy, w kt6rych istniejq klasy pierwsze w jednym z

wybranych kierunk6w ksztalcenia. Celem projektu ,,Szkofa Zawodowc6w" jest zwiqkszenie
szans na zatrudnienie uczni6w technik6w, w szczeg6lno(ci poprzez podniesienie
efektywno6ci ksztalcenia zawodowego, udoskonalenie umiejqtnodci ikompetencji mlodych
ludzi umoiliwiajqce im wej5cie na rynek pracy, poprawq wizerunku ksztafcenia iszkolenia
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zawodowego, promowanie innowacyjnolci, wsparcie uczni6w technik6w w zdobywaniu

nowych kwalifikacji i umiejQtno6ci zawodowych (staie i kursy zawodowe zakoiczone
egzaminem icertyfikatem), poznanie zawodowego jqzyka obcego w stopniu umo2liwiajqcym
m.in. zaawansowanE komunikacjq w wybranych zawodach (innowacyjne zajqcia

pozalekcyjne z braniowego jqzyka obcego oraz doposaienie pracowni jqzykowych w
szkolach). Wa2nym elementem bqdq tak2e kursy doskonalenia zawodowego dla nauczycieli.

Kierunki ksztalcenia objete projektem wpisujq sie w min.5 inteligentnych specjalizacji

zawartych w Regionalnej Strategii Innowacji W K'P na lala 2O74-2O20. W projekcie

uczestniczyi bqdq uczniowie z Zespolu Szk6l Ekonomicznych, Zespolu Szk6l Elektrycznych,

Zespolu Szk6l Technicznych oraz Zespolu Szk6l Samochodowych. Szacunkowa warto6i catego
projektu wynosi okolo 5 milion6w zl. Projekt realizowany bqdzie w latach 2017 - 2018.

Majac na uwadze korzy(ci wynikajqce z realizacji projektu, zasadne jest przyjecie

przedmiotowej uchwaly.

Opinia komisii stafei Radv Miasta.
Projekt uchwaly w przedmiotowej sprawie rozpatrzyla oraz poz6ywnie zaopiniowaia
Komisja Edukacji. Opiniq w tej sprawie przedstawila Radzie Miasta Przewodniczqca Komisji

radna Agn ieszka Chmielewska.

Wiceprzewod n iczqcy Rady Miasta radny Rafat Sobolewski poinformowat, 2e otwiera dyskusjq

nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgtoszei do zabrania gtosu w dyskusji Wiceprzewodn iczacy Rady Miasta
poddal pod glosowanie przyjqcie projektu uchwaiy w sprawie wyra2enia zgody na
przystqpienie Gminy Miasto Wloclawek do projektu wsp6tfin ansowanego w ramach
Regionalnego Programu Operacyjnego Wojew6dztwa Kujawsko - Pomorskiego na lata 2014 -

2020, OS priorytetowa 10 Innowacyjna Edukacja, Dzialanie 10.2. Ksztalcenie og6lne i

zawodowe, Poddzialanie - 10.2.3 Ksztalcenie zawodowe, w partnerstwie z Wojew6dztwem
Kujawsko - Pomorskim - partnerem wiodqcym pn.: "Szkota Zawodowc6w", w ramach
kon kursu Nr RPKP.10.0203 .-\Z.OO-O4-O22116.

W wvniku glosowania orzeprowadzonego przv udziale 23 radnvch za podieciem uchwafv
opowiedzialo sie 21 radnvch przv braku gios6w przeciwnvch oraz 2 glosach wstrzvmuiacvch
s re.

W zwiqzku z powy2szym Wiceprzewod n iczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e uchwata
zostafa podjeta przez Radq Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Uchwala stanowi zaiAcznik do protokolu.

Ad. 17
Projekt uchwaly zmieniajqcej uchwalq w sprawie okreSlenia wysoko6ci opfat za korzystanie
z wychowania przedszkolnego w prowadzonych przez Gminq Miasto Wfoclawek
publicznych przedszkolach.

Zagadnienie bqdqce przedmiotem uchwafy przedstawita Dyrektor Wydziatu Edukacji Pani

Agnieszka Bialopiotrowicz wyja5niajqc, ie zmiana uchwaly wynika z nowelizacji ustawy z dnia
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1 grudnia 2016r. o dochodach jednostek samorzqdu terytorialnego oraz niekt6rych innych
ustaw, mianowicie od l stycznia 2017r. zniesiona zostaje moiliwo6i pobierania przez organ
prowadzqcy oplat za pobyt dziecka w wieku 6lat w publicznej plac6wce wychowania
przedszkolnego. Ma to zwiqzek z tym, 2e ju2 od roku 2017 szescioletni uczniowie
uczqszczajqcy do przedszkoli publicznych, oddzial6w przedszkolnych w szkolach
podstawowych i innych form wychowania przedszkolnego objqci zostajE subwencja
oswiatowq. objqcie dzieci 5-letnich subwencjq oSwiatowa zwiqzane jest ze zniesieniem od
poczqtku roku szkolnego 20I6/2Ot7 obowiqzku szkolnego dla sze6ciolatk6w. Obowiqzek, o

kt6rym mowa, rozpoczyna siq z poczatkiem roku szkolnego w tym roku kalendarzowym,
w kt6rym dziecko koriczy 7lat. Natomiast obowiqzek rocznego wychowania przedszkolnego

rozpoczyna siq z poczqtkiem roku szkolnego w tym roku kalendarzowym, w kt6rym dziecko
koriczy 5lat. Nowelizacja, na mocy kt6rej szeSciolatki w przedszkolach i oddzialach
przedszkolnych zostaly objqte subwencjq oswiatowq, zmienila tak2e zapis w art. 14 w ust. 5
pkt. 1 ustawy o systemie o6wiaty. Nadala mu brzmienie,,Rada gminy okre6la wysokold opfat
za korzystanie z wychowania przedszkolnego dzieci w wieku do lat 5 w prowadzonych przez

gminq przedszkolach". W praktyce od 1 stycznia 2O!7t. rodzice dzieci realizujqcy obowiqzek
rocznego przygotowania przedszkolnego w publicznych przedszkolach, oddziafach
przedszkolnych w szkolach podstawowych lub innych formach wychowania przedszkolnego
ponosza jedynie oplaty za korzystanie przez dziecko z wy2ywienia.

Opinia komisii stafei Radv Miasta.
Projekt uchwaly w przedmiotowej sprawie rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala
Komisja Edukacji. Opiniq w tej sprawie przedstawila Radzie Miasta Przewodniczqca Komisji
radna Agn ieszka Chmielewska.

Wiceprzewodn iczqcy Rady Miasta radny Rafal Sobolewski poinformowat, 2e otwiera dyskusjq
nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgioszeri do zabrania glosu w dyskusji Wiceprzewodn iczqcy Rady Miasta
poddaf pod gtosowanie przyjqcie projektu uchwaly zmieniajqcej uchwaiq w sprawie
okreSlenia wysoko5ci opiat za korzystanie z wychowania przedszkolnego w prowadzonych
przez Gminq Miasto Wfoclawek publicznych przedszkolach.
W wvniku glosowania przeprowadzonego przv udziale 23 radnvch za podieciem uchwatv
opowiedzialo sie 21 radnvch przv braku efos6w przeciwnvch oraz 2 glosach wstrzvmuiacvch

llg
W zwiazku z powyiszym Wiceprzewod n iczqcy Rady Miasta poinformowat, ie uchwafa
zostala podjeta przez Radg Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Uchwala stanowi zalqcznik do protokolu.

Ad. 18
Projekt uchwaly zmieniajqcej uchwafe w sprawie ustalenia cen urzqdowych za uslugi
przewozowe w publicznym transporcie zbiorowym w zakresie zadania o charakterze
uiytecznosci publicznej w gminnych przewozach pasaierskich oraz ustalenia wysokosci
oplat dodatkowych i oplaty manipulacyjnej.
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Przedmiotowe zagadnienie przedstawila radna Pani Ewa Szczepadska, kt6ra byta inicjatorkq
projektu uchwaty. Pani radna poinformowala, ie Rada Miasta Wloclawek w drodze Uchwaty
Nr XXVI/141/2016 z dnia 28 listopada 2016 r. uchwalila nowe ceny urzqdowe za uslugi
przewozowe w publicznym transporcie zbiorowym w zakresie zadania o charakterze
uiytecznosci publicznej w gminnych przewozach pasaierskich oraz ustaliia wysokoii opiat
dodatkowych i oplaty manipulacyjnej. Podjqta uchwala, ktdra weszta w iycie z dniem 1

stycznia 2017 roku w swych postanowieniach nie przewidywala moiliwoSci przesiadki dla

os6b korzystajacych z karnet6w sze6cioprzejazdowych, co spotkato siq z negatywnym
odzewem spolecznym. Dlatego tez w drodze niniejszej uchwaly zmienia siq zapis ulatwiajqcy
mieszkaricom korzystanie z ta6szej podr62y komunikacjq zbiorowq z mo2liwo6ciq przesiadki.
A zatem w zalqczniku nr 1 do uchwaly nr XXVI/!4!/2OI6 z dnia 28 listopada 2015 r. Rady

Miasta Wloclawek w sprawie ustalenia cen urzqdowych za uslugi przewozowe w publicznym

transporcie zbiorowym w zakresie zadania o charakterze uiytecznoici publicznej w gminnych
przewozach pasa2erskich oraz ustalenia wysoko6ci oplat dodatkowych i opiaty
manipulacyjnej w tabeli lp. 3 otrzymuje brzmienie: Karnety szeicioprzejazdowe
przesiadkowe, waine 45 minut_- przy czym ceny karnet6w pozostajE bez zmian iwynoszE:
karnet normalny w kwocie 15,00 zl., natomiast ulgowy w wysokoici 7,50 zl.

Opinia komisii stalei Radv Miasta
Przedmiotowy projekt uchwaly rozpatrzyta Komisja Gospodarki Miejskiej i Ochrony
Srodowiska, kt6ra analizujqc proponowanE zmianq wniosta autopoprawkq do w/w projektu
uchwaty proponujqc, aby cena karnetu normalnego wynosila 13,00 zlotych a karnetu
ulgowego 6,50 zlotych. W/w projekt uchwaly wraz z wniesionQ autopoprawka zostaf
pozytywnie zaopiniowany przez czlonk6w Komisji. Opiniq w powyiszej sprawie przedstawil
Radzie Miasta Przewodniczqcy Komisji radny Stanistaw Wawrzonkoski.

Wiceprzewodn iczqcy Rady Miasta radny Rafal Sobolewski poinformowal, ie otwiera dyskusjq
nad ww. zagadnieniem.

W dvskusii udzial wzieli:
Przewodniczacv Radv Miasta radnv Krzvsztof Kukucki stwierdzil,2e zgloszona przez Paniq
radnq propozycja jest stuszna na co zwracaf tak2e uwagq Klub radnych SLD podczas obrad
sesyjnych na kt6rych procedowana byta ww. uchwaia, w6wczas jednak taka propozycja nie
uzyskala akceptacji Rady Miasta. Niemniej jednak Pan Przewodniczqcy zwr6cit uwagq, 2e

przed nowelizacjq uchwaly karnet byi szeScioprzejazdowy gdy2 zawieraf bonus dla pasa2era
w postaci jednego bezplatnego przejazdu, w propozycji zgloszonej przez Paniq radnq brak
jest takiego rozwiqzania poniewa2 stawka podstawowa zostala pomnoiona szesciokrotnie.
Dlatego zdaniem Pana Przewodn iczqcego naleiy wr6cii do karnetu bqdqcego
zastosowaniem piQciokrotnej stawki podstawowej dajqcy tym samym jeden przejazd

bezplatny w sze6cioprzejazdowym karnecie. W przeciwnym wypadku mieszkaricy nie bqdq
zainteresowani kupnem karnet6w. Dlatego te2 wniosek Komisji Gospodarki powinien zostai
uwzglqdniony.
Radnv Damian Chelminiak zaproponowal zmianq zapisu uchwafy w 5 3 ust.1, aby termin
wej5cia w 2ycie zmian obowiqzywal po uplywie 30 dni od dnia ogtoszenia w Dzienniku
Urzgdowym Wojew6dztwa Kujawsko-Pomorskiego a nie po uptywie 14 dni. Zmiana jest
podyktowana wzglqdami technicznymi poniewa2 MPK, kt6re zakupifo bilety ograniczy przy



takim zapisie stratv spowodowane zmianE. A proponowany termin 30 dni spowoduje
moiliwo6i zam6wienia izakupu odpowiednich bilet6w przez sp6lkq. MPK musi pozbyi sig

zapasu karnet6w za 15 zt. Chodzi o to, 2eby sp6tka miala jak najmniejsze straty.
Wiceprzewod n iczacv Radv Miasta radnv Rafai Sobolewski zwr6cii siq do radnej Pani Ewy

Szczepafiskiej jako wnioskodawczyni projektu uchwaly o wypowiedl czy wyraia zgodg na

wniesienie poprawek do zlo2onego projektu uchwaly.
Radna Ewa Szczepafiska wyrazifa zgodq na wprowadzenie zaproponowanych zmian do
projektu uchwaiy.
Nastepnie Wiceprzewodn iczacv Radv Miasta radnv Rafal Sobolewski poddal pod giosowanie
poprawkq dotyczqcq zmiane terminu wejscia w 2ycie uchwaly, kt6ra zostala zaproponowana
przez radnego Damiana Chelminiaka.
W wvniku gtosowania orzeprowadzonego z udziaiem 23 radnvch za wprowadzeniem ww.
poprawki do proiektu uchwalv opowiedzialo sie 14 radnvch przv 5 qlosach przeciwnvch oraz
4 glosach wstrzvmuiacvch sie.

W rezultacie dokonanego gfosowania poprawka zostala przyjqta przez Radq Miasta.
W nastepnei koleinoici Wiceprzewodn iczacv Radv Miasta radnv Rafal Sobolewski poddal
pod giosowanie poprawkq zaproponowana przez Komisjq Gospodarki Miejskiej i Ochrony
Srodowiska, dotyczqcq szeicioprzejazdowego karnetu normalnego, kt6rego cena wynosi 13

zi oraz ulgowego w cenie 6,50 zt.

W wvniku qiosowania przeprowadzonego z udziatem 22 radnvch za wprowadzeniem ww.
poprawki do proiektu uchwalv radni opowiedzieli sie iednomvSlnie przv braku glos6w
przeciwnVch oraz wstrzvmuiacvch sie.

W rezultacie dokonanego gfosowania poprawka zostala przyjeta przez Radq Miasta.
Po przeglosowaniu zgtoszonvch poprawek Wiceprzewod niczacv Radv Miasta poddal pod
glosowanie przyjqcie projektu uchwaly zmieniajqcej uchwalq w sprawie ustalenia cen
urzqdowych za uslugi przewozowe w publicznym transporcie zbiorowym w zakresie zadania
o charakterze u2yteczno6ci publicznej w gminnych przewozach pasaierskich oraz ustalenia
wysokosci optat dodatkowych i opfaty manipulacyjnej wraz z przyjqtymi uprzednio
poprawkami.
W wvniku orzeorowadzonego glosowania, w kt6rvm uczestniczvlo 22 radnvch za przvieciem

uchwaiv radni opowiedzieli sie iednomvSlnie, gfos6w wstrzvmuiacvch oraz przeciwnvch nie
stwierdzono.

W zwiqzku z powyiszym Wiceprzewod n iczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e uchwala
zostala podjeta przez Radq Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Uchwala - zalqcznik do protokofu.

Po zako6czeniu procedowania nad ww. punktem porzqdku obrad Wiceprzewodn iczAcy Rady
Miasta radny Rafaf Sobolewski oglosil 5 minutowE przerwQ w obradach sesyjnych.

Przerwo w obradoch sesyjnych

Wznowienie obrod po przerwie.

50



Obrady sesyjne po przerwie wznowil i kontynuowal Przewodniczqcy Rady Miasta radny
Krzvsztof Ku kucki.

Ad. 19
Projekt uchwaly zmieniajqcej uchwalq w sprawie polqczenia jednostek budietowych pod
nazwq: Miejski Zarzqd Dr6g we Wloclawku i Miejski Zesp6l Uslug Komunalnych we
Wloclawku oraz nadania nazwy i statutu jednostce budietowej Miejskiego Zarzqdu Uslug
Komunalnych i Dr6g we Wloclawku.

Przedmiotowy projekt uchwafy przedstawil Zastqpca Dyrektora Miejskiego Zarz4du Uslug
Komunalnych i Dr6g Pan Tomasz Smoliriski, kt6ry wyja5nit, ie w zwiqzku z konieczno(ciq
przejqcia z Wydzialu Inwestycji UM zadari w zakresie wykonywania wszelkich remont6w
d169, w tym tzw. remont6w kapitalnych, majqc r6wnie2 na wzglqdzie potrzebe
doprecyzowania niekt6rych innych zapis6w odnoszqcych siq do kompetencji jednostki
postanowiono dokonai zmian w statucie MZUKiD, co pozwoli na racjonalizacjq
funkcjonowania jednostki, doprowadzi do likwidacji spor6w kom petencyjnych. Majqc na

wzglqdzie wyiej przedstawione argumenty naleialo dokonai zmian statutu Miejskiego
Zarzqdu Uslug Komunalnych i Dr6g we Wfoclawku.

Opinia komisii stalei Radv Miasta
Projekt uchwaly rozpatrzyta oraz jednomy6lnie poz$ywnie zaopiniowafa Komisja Gospodarki
Miejskiej i Ochrony Srodowiska. Opiniq w tej sprawie przedstawil Radzie Miasta
Przewodniczqcy Komisji radny Stanislaw Wawrzonkoski.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Krzysztof Kukucki poinformowal, ie otwiera dyskusjq nad
ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgfoszeri do zabrania glosu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod
gfosowanie przyjqcie projektu uchwaly zmieniajqcej uchwalq w sprawie polqczenia jednostek
bud2etowych pod nazwq: Miejski Zarzqd Dr6g we Wtoclawku i Miejski Zesp6l Ustug
Komunalnych we Wlocfawku oraz nadania nazwy istatutu jednostce bud2etowej Miejskiego
Zarzadu Usiug Komunalnych i Dr6g we Wloctawku.
W wvniku glosowania przeprowadzoneeo z udzialem 21 radnvch za podieciem uchwatv radni
opowiedzialo sie 17 radnvch. przv braku glos6w przeciwnvch oraz 3 glosach wstrzvmuiacvch

W zwiqzku z powyiszym Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, ie uchwafa zostala
podjQta przez Radq Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Uchwala stanowi zaiacznik do protokoiu.

Ad.20
Proiekt uchwaty zmieniajqcej uchwalq w sprawie ustalenia skladriw osobowych stalych
komisji Rady Miasta.
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Wprowadzenia do projektu uchwaly dokonal Przewodniczqcy Rady Miasta radny Krzysztof
Kukucki informujqc, ie przedmiotowy projekt uchwaly wynika z realizacji wniosku zloionego
przez Radnego Rafala Sobolewskiego, kt6ry zrezygnowai z pracy w Komisji Bud2etu, Rozwoju

i Promocji Miasta. Majac powyisze na uwadze zasadnym jest podjQcie uchwaiy w
proponowanym brzmieniu.

Opinia komisii statei Radv Miasta
Przedmiotowa uchwala procedowana byta podczas obrad Komisji Porzqdku Prawnego i

Publicznego. Czlonkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedtoionE propozycjq. Opinie w
powyiszej sprawie przedstawita Radzie Miasta Przewodniczaca Komisji radna Katarzyna

Zarqbska.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Krzysztof Kukucki poinformowal, ie otwiera dyskusjq nad

ww, zagadnieniem.

Wobec braku zgfoszeri do udzialu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta radny Krzysztof
Kukucki poddal pod glosowanie przyjecie projektu uchwafy zmieniajqcej uchwatq w sprawie
ustalenia sklad6w osobowych stalych komisji Rady Miasta.

W wvniku glosowania orzeprowadzonego przv udziale 20 radnvch, za przvieciem proiektu

opowiedzialo sie 18 radnvch, przv braku slos6w przeciwnvch oraz 2 glosach wstrzvmuiacvch
s re.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Krzysztof Kukucki poinformowal, 2e w rezultacie
dokonanego glosowania uchwaia zostala podjeta przez Radq Miasta w zaproponowanym
brzmieniu.

Uchwala stanowi zalqcznik do protokotu.

Ad.21
Interpelacje, wnioski i zapytania radnych.

Interpelacje, wnioski izapytania w sprawach dotyczqcych aktualnych problem6w Miasta,
takie w celu uzyskania informacji o konkretnym stanie faktycznym zglosili: radny Damian
Chefminiak, radny Janusz Dqbczyriski, radna Mariola Gawlowska, radny Dariusz Jaworski,
radny Krzysztof Kukucki oraz radny J6zef Mazierski.
Interpelacje powinny zostai ztoione przez radnych w formie pisemnej Przewodn iczqcemu
Rady Miasta, kt6ry niezwlocznie przeka2e je adresatowi.
Odpowiedzi na zgfoszone interpelacje - Przewodn iczqcemu Rady Miasta oraz
interpelujQcemu radnemu udzieli Prezydent Miasta lub wla6ciwe rzeczowo upowainione
osoby w terminie 14 dni.
Interpelacje zgloszone przez radnych oraz udzielone odpowiedzi umieszczone zostanE w
Biuletynie lnformacji Publicznej UrzQdu Miasta bez zbqdnej zwloki.
Procedurq postqpowania w powy2szej sprawie reguluje 5 56 Statutu Miasta Wloclawek.

Ad.22
Informacje, oSwiadczenia i komunikaty.

52



W tym punkcie porzedku obrad Przewodniczqcy Rady Miasta radny Krzysztof Kukucki
poinformowal, 2e kolejna sesja Rady Miasta planowana jest na dzief 27 lutego br.

Ad.23
Zamkniqcie obrad.

Po zakodczeniu bloku informacyjnego Przewodniczqcy Rady Miasta radny Krzysztof Kukucki

dziqkujqc wszystkim za udziaf w obradach poinformowaf, ie wobec zrealizowania porzqdku
posiedzenia zamyka obrady XXV|ll sesji Rady Miasta Wloclawek.

Zako6czen ie obrad godz. 19!a

OBRADOM PRZEWODNICZYLI:

IAROSUW CHMIELEWSKI

PRZEWODNTCZACY

RADY MIASTA WIOCTAWEK

TANUSZ DEBCZYNSKI

wtcEPRzEWODN|CZACY
RADY MIASTA WIOCIAWEK

KRZYSZTOF KUKUCKI

PRZEWODNTCZACY

RADY MIASTA WTOCIAWEK

RAFAL SOBOLEWSKI

wtcEPRZEWODNTCZACY

RADY MIASTA WIOCIAWEK
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Akceotacia protokolu przez Sekretarzv obrad XXV|ll sesii Radv Miasta

RadnV Piotr Czarnecki,,......

Radny Henryk Mielczarczyk............

Zalaczniki:

1. Lista radnych obecnych na obradach XXV|ll sesji Rady Miasta Wlocfawek.

2. Lista os6b uczestniczqcych w XXV|ll sesji Rady Miasta Wloclawek.

3. Uchwala Nr XXVlll/1/2016 Rady Miasta Wtoctawek z dnia 15 stycznia 2017r. w
sprawie odwolania Przewod n iczEcego Rady Miasta Wloctawek.

4. Uchwala Nr XXVlll/2/2016 Rady Miasta Wfoclawek z dnia 16 stycznia 2017r. w
sprawie wyboru Przewodn iczqcego Rady Miasta Wloclawek

5. Uchwafa Nr XXVlll/3 /2016 Rady Miasta Wloclawek z dnia 16 stycznia 2OL7 r w
sprawie odwotania Przewod niczqcego Komisji Porzqdku Prawnego iPublicznego.

6. Uchwala Nr XXVlll/4/2016 Rady Miasta Wloclawek z dnia 16 stycznia 2017r. w
sprawie wyboru Przewod niczqcego Komisji Porzqdku Prawnego i Publicznego.

7. Uchwala Nr XXVlll/5/2016 Rady Miasta Wtociawek z dnia 16 stycznia 2017r. w
sprawie odwolania Przewod niczqcego Komisji Gospodarki Miejskiej i Ochrony
Srodowiska.

8. Uchwata Nr XXVlll/6/2016 Rady Miasta Wloctawek z dnia 16 stycznia 2017r. w
sprawie wyboru Przewodn iczqcego Komisji Gospodarki Miejskiej i Ochrony
Srodowiska.

9. Uchwata Nr XXVlll/7/2016 Rady Miasta Wfoclawek z dnia 16 stycznia 2017r. w
sprawie odwolania Przewodniczqcej Komisji Edukacji.

10. Uchwaia Nr XXVlll/8/2016 Rady Miasta Wloclawek z dnia 15 stycznia 2017r. w
sprawie wyboru Przewodniczqcej Komisji Edukacji.
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11. Uchwata Nr XXVlll/9/2016 Rady Miasta Wloclawek z dnia 16 stycznia 2017r. w
sprawie wyra2enia woli utworzenia sp6fki prawa handlowego realizujqcej zadania

wlasne gminy w zakresie gminnego budownictwa mieszkaniowego.

12. Uchwala Nr XXVlll/10/2016 Rady Miasta Wlocfawek z dnia 16 stycznia 2O7'7r. w
sprawie przyjqcia rezygnacji z funkcji Wiceprzewod n iczqcego Rady Miasta
Wloclawek.

13. Uchwata Nr XXVlll/11l2016 Rady Miasta Wloclawek z dnia 16 stycznia 2017r.
sprawie wyboru Wiceprzewodn iczqcego Rady Miasta Wloclawek

14. Uchwala Nr XXVlll/12l2016 Rady Miasta Wloclawek z dnia 16 stycznia 2017r.
sprawie uchwalenia budietu miasta Wtoclawek na 2017 rok.

15. Uchwata Nr XXVlll/13/2016 Rady Miasta Wioclawek z dnia 16 stycznia 2O77r. w
sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2017-2028.

16. Uchwala Nr XXVlll/14l2016 Rady Miasta Wtoclawek z dnia 16 stycznia 2077(. w
sprawie wyraienia zgody na przystqpienie Gminy Miasto Wlocfawek do projektu
wsp6tfinansowa nego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego
Wojew6dztwa Kujawsko - Pomorskiego na lata 2014 - 2020, O( priorytetowa 10

Innowacyjna Edukacja, Dzialanie 10.2. Ksztalcenie og6lne izawodowe, Poddzialanie

- 10.2,3 Ksztalcenie zawodowe, w partnerstwie z Wojew6dztwem Kujawsko -
Pomorskim - partnerem wiodqcym pn.: "Szkota Zawodowc6w", w ramach konkursu
Nr RPKP.10.0203 .-\Z.OO-O4-O22/ L6.

17. Uchwata Nr XXVlll/15/2016 Rady Miasta Wloclawek z dnia 16 stycznia 2017r.
zmieniajqca uchwalq w sprawie okreilenia wysokoSci oplat za korzystanie z

wychowania przedszkolnego w prowadzonych przez Gminq Miasto Wlociawek
publicznych przedszkolach

18. Uchwala Nr XXVlll/15/2015 Rady Miasta Wlocfawek z dnia 15 stycznia 2017r.
zmieniajqca uchwalq w sprawie ustalenia cen urzqdowych za usfugi przewozowe w
publicznym transporcie zbiorowym w zakresie zadania o charakterze uiyteczno5ci
publiczne.j w gminnych przewozach pasaierskich oraz ustalenia wysoko6ci optat
dodatkowych i optaty manipulacyjnej.

19. Uchwala Nr XXVlll/17l2016 Rady Miasta Wloctawek z dnia 16 stycznia 2017r.
zmieniajqca uchwaiq w sprawie polqczenia jednostek bud2etowych pod nazwq:
Miejski Zarzqd D169 we Wioclawku i Miejski Zesp6l Uslug Komunalnych we
Wloclawku oraz nadania nazwy istatutu jednostce bud2etowej Miejskiego Zarzqdu
Uslug Komunalnych i Dr6g we Wloclawku.

55



20. Uchwala Nr XXVlll/18/20L6 RadV Miasta Wfociawek z dnia 16 stVcznia 2017r.
zmieniajqca uchwalq w sprawie ustalenia sktad6w osobowych stalych komisji Rady

Miasta.

Protok6l soorzadzila:
Jolanta Skladanowska
Gldwny Specjalista BRM.
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